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Vtis, da so ženske v razvitem svetu enake 
z moškimi, je iluzija

Slovenija je po enakosti med ženskami in mo-
škimi na 7. mestu med 144 državami, je v svo-
jem poročilu lani ugotovil Svetovni gospodar-
ski forum (WEF). Naša država se uvršča med tis-
te, ki najhitreje zmanjšujejo razlike med spoloma, 
saj je od prvega poročila iz leta 2006 neenakost 
zmanjšala za 13 odstotkov. Dobro desetletje nazaj 
je bila Slovenija na 51. mestu med 115 državami.

Velik skok z 51. na sedmo mesto je predvsem 
rezultat izboljšav na področju ekonomske vklju-
čenosti in priložnosti, povečalo pa se je tu-
di število poslank in ministric v vladi. Po mne-
nju Sonje Lokar, sociologinje, aktivistke, nekda-
nje političarke in nekdanje predsednice društva 
Ženski lobi Slovenije, so ti podatki sicer zanes-
ljiv pokazatelj (ne)enakosti žensk, vendar se sa-
ma raje sklicuje na rezultate bolj poglobljene 
analize Evropskega inštituta za enakost spo-
lov za leto 2015. Tam je Slovenija zasedla deseto 
mesto med 28 državami članicami EU. 

»Pri teh merjenjih je pomembno predvsem to, 
da zgovorno opozarjajo na dejstvo, da je splo-
šni vtis, da smo ženske vsaj v razvitem svetu že 
dosegle enakost z moškimi, velika iluzija. Ko se 
pogleda stanje po najpomembnejših področ-
jih, kot so delo, znanje, denar, moč, zdravje, da 
o nasilju niti ne govorimo, se izkaže, da smo le-
ta 2015 v EU ženske dosegle šele 66,2 odstotkov 

tistega, kar so dosegli moški. V letu 2015 se je 
kot najboljša izkazala Švedska z rezultatom 82,6 
odstotkov, Slovenija pa je dosegla 68,4 odstot-
ka,« pojasnjuje Lokarjeva.

Slovenija se je s sedmim mestom znašla ob 
boku Islandije, Norveške, Finske, Ruande, Šved-
ske, Nikaragve, Irske, Nove Zelandije in Filipinov. 
V enakosti med spoloma torej prednjačijo nor-
dijske države. Zadnja mesta med 144 državami 
so zasedle Pakistan, Jemen, Iran, Savska Arabi-
ja in Sirija.

Ob tem velja omeniti še zadnje podatke 
Eurostata glede neenakosti med spoloma pri 
plačah. Leta 2015 so v vseh državah članicah 
Evropske unije ženske zaslužile manj kot moš-
ki. Če primerjamo njihove povprečne bruto pla-
če na uro, so ženske zaslužile dobrih 16 odstot-
kov manj kot moški, v Sloveniji pa osem odstot-
kov manj. Za nas je osem odstotkov v primerjavi 
s povprečjem EU na prvi pogled soliden rezultat, 
vendar,  kot opozarja Sonja Lokar, je bila v času 
gospodarske krize ta razlika le štiriodstotna in s 
tem tudi najnižja na svetu. 
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Tema tedna, Aktualno

OBČINA SOLČAVA

Skoraj brezplačne smučarske karte za 
mladino

Občina Solčava bo tudi letos sofinancirala na-
kup smučarskih kart za smučišče Luče. Subven-
cioniranje karte velja za osnovnošolce, dijake in 
študente za zimsko sezono 2017-2018.

Pogoj za pridobitev omenjene ugodnosti je 
stalno prebivališče v občini Solčava. Dijaki in štu-
dentje morajo svoj status izkazati s potrdilom o 
šolanju, vsi pa morajo predložiti svojo fotografijo.

Polna cena karte na smučišču sicer znaša 
za osnovnošolce 46 evrov, za dijake in študen-
te pa 50 evrov. S sofinanciranjem občine bodo 
solčavski osnovnošolci za karto prispevali le 
simbolični evro, dijaki in študentje pa pet evrov. 
Vloge za nakup smučarske karte je mogoče do-
biti na smučišču v Lučah.

Marija Lebar

V ZGORNJESAVINJSKI LOKALNI POLITIKI ŠE VEDNO MALO ŽENSK

Do uravnotežene zastopanosti po spolu na političnih funkcijah 
še daleč

Katarina Prelesnik je trenutno ena od 16 
slovenskih županj; bo njihovo število po 

novembrskih volitvah kaj večje? 
(Foto: Marija Lebar)

Letošnje leto je volilno leto, ki ga bodo 
najprej zaznamovale parlamentarne volitve 
v juniju, nato pa še lokalne volitve v novem-
bru. Organizacije, ki jim spodbujanje enakosti 
spolov predstavlja pomembno poslanstvo, ob 
tem opozarjajo, da je zastopanost žensk v po-
litiki še vedno neuravnotežena; manj na dr-
žavni ravni, veliko več pa na lokalni. 

V SLOVENIJI LE 16 ŽUPANJ 
V Sloveniji je na čelu občin le 7,5 odstotka 

žensk, od skupno 212 občin jih ima torej župa-
njo le 16. Med slednjimi je tudi Občina Solča-
va, ki ima županjo Katarino Prelesnik. Prele-
snikova je od uvedbe lokalne samouprave 
tretja županja, ki so jo izvolili prebivalci ene 
od zgornjesavinjskih občin.

EVROPA ZAOSTAJA ZA CILJI
Ženske predstavljajo pomemben del druž-

be, kljub temu pa se še vedno, tako v poklic-
ni karieri kot na osebnem področju, soočajo z 
diskriminacijo na podlagi spola. V Svetu Evro-
pe, mednarodni organizaciji, ki jo sestavlja 
47 držav iz evropske regije, opozarjajo, da so 
enaka začetna izhodišča za ženske in moške 
izrednega pomena. 

Statistike za Slovenijo kažejo, da je delež 
žensk na položajih v politiki in javnem živ-
ljenju na nekaterih področjih nad evropskim 
povprečjem. V sedanji vladi, na primer, je po-
lovica ministric. Kljub cilju Sveta Evrope, da 
bi vsaj 40 odstotkov položajev na različnih 
ravneh političnega in javnega življenja za-
sedale ženske, je pred kratkim izvedena raz-
iskava pokazala, da le dve državi (Švedska in 
Finska) dosegata navedeni delež ženske par-
ticipacije v spodnjem domu, nobena država 
pa ga ne v zgornjem domu parlamenta. Le 
dobrih 16 odstotkov vodij vlad na državnem 
in regionalnem nivoju ter na županskih polo-
žajih v Evropi je žensk. 

V POLITIKI OPAZNO VEČ ŽENSK
Do uravnotežene zastopanosti po spo-

lu na političnih funkcijah je torej še zelo da-
leč. Kvotni sistem je v slovensko družbo sicer 
vnesel več enakosti, saj je bilo ob sprejemu 
tega zakona v državnem zboru le 13 odstot-
kov žensk, danes jih je 36 odstotkov, vendar 
ta skorajšnja uravnoteženost pri ženskih kvo-
tah še ni dosegla lokalne politične sfere. Si-
cer imamo danes največ županj v naši krat-
ki samostojni zgodovini, vendar jih je vseeno 

kovito podporo v procesu kandidiranja. Druž-
beni napredek po njihovem prepričanju ni sa-
moumeven, nazadovanje pa je lahko zelo hit-
ro. Zato so še naprej potrebna prizadevanja 
za nadgradnjo zakonodaje in uvajanje doda-
tnih mehanizmov za omogočanje enakih iz-
hodišč za oba spola.

Tatiana Golob

le 16. Po zaslugi polne uvedbe kvot (najmanj 
40 odstotkov kandidatk) je bilo na zadnjih vo-
litvah izvoljenih 32 odstotkov žensk, kar je 
precejšnje izboljšanje (na volitvah 2010 je bi-
lo izvoljenih 22 odstotkov žensk). Kljub temu 
na zadnjih lokalnih volitvah v osmih občinah, 
vse so v severovzhodnem delu Slovenije, ni 
bila izvoljena niti ena ženska. 

DELEŽ OBČINSKIH SVETNIC ŠE PRENIZEK
Med temi občinami je tudi Občina Luče, ka-

tere občinski svet sestavljajo le moški. No, tu-
di v ostalih občinskih svetih zgornjesavinj-
skih občin ženske kvote niso najbolje izpol-

Kvotni sistem je v slovensko družbo vnesel 
več enakosti, saj je bilo ob sprejemu tega za-
kona v državnem zboru le 13 odstotkov žensk, 
danes jih je 36 odstotkov.

njene. Še največ svetnic imajo v Nazarjah 
(11-članski občinski svet) in Mozirju (13-član-
ski občinski svet), kjer so bile izvoljene po šti-
ri ženske. V Gornjem Gradu (11), na Ljubnem 
(11), na Rečici (9) in v Solčavi (7) sta bili v ob-
činski svet izvoljeni le po dve ženski. 

Precej bolje so ženske zastopane v nadzor-
nih odborih zgornjesavinjskih občin. V Gor-
njem Gradu in na Ljubnem občinski nadzor-
ni odbor v celoti sestavljajo ženske, v Mozirju, 
Solčavi in na Rečici so ženske zastopane vsaj 
ali več kot 50-odstotno, v Lučah v petčlan-
skem odboru sedita dve ženski, v Nazarjah je 
v petčlanskem odboru ena ženska.

DRUŽBENI NAPREDEK NI SAMOUMEVEN
Glede na podatke izpred desetletja število 

žensk v političnem in javnem življenju raste, 
kljub temu pa delež žensk na izvoljivih mes-
tih redko preseže ciljne vrednosti, ki so veči-
noma 40 odstotkov. Zato v številnih organiza-
cijah, ki si prizadevajo za enakost spolov, po-
udarjajo, da je treba ženskam zagotoviti učin-
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Gospodarstvo

ZGORNJESAVINJSKA KMETIJSKA ZADRUGA MOZIRJE (ZKZ) V STEČAJU

Na dražbo še nekatere nepremičnine
Okrožno sodišče v Celju je na predlog ste-

čajne upraviteljice Alenke Krivec Nabernik ob-
javilo razpis javne dražbe in zbiranja nezavezu-
jočih ponudb za odprodajo nepremičnin in ne-
kaj premičnega premoženja ZKZ v stečaju. Ro-
ki za prodajo oziroma zbiranje ponudb se izte-
čejo v marcu.

NAPRODAJ ZADRUŽNI DOM V BOČNI IN ŠE 
MARSIKAJ 

Za 13. marec je razpisana javna dražba z zvi-
ševanjem izklicne cene za zadružni dom v Boč-
ni, za tamkajšnje skladišče in pripadajoče zemlji-
šče. Našteto se bo na dražbi prodajalo kot celota, 
začetna izklicna cena je nekaj čez 114 tisoč evrov. 

Objavljeno je tudi vabilo k oddaji nezave-
zujočih ponudb za odprodajo objekta na Re-

čici ob Savinji, v katerem je trenutno trgovi-
na. Prav tako zbirajo nezavezujoče ponud-
be za odprodajo farme mladih kokoši Jušje 
v Šmiklavžu pri Gornjem Gradu in za farmo v 
Varpoljah.

NEJASNA USODA PRODAJNEGA CENTRA V 
LJUBIJI 

V zvezi z usodo prodajnega centra v Ljubiji 
smo izvedeli, da na Upravni enoti Mozirje gle-
de te nepremičnine ne poteka noben posto-
pek. Investitor JVG d. o. o. Škofljica je v oktobru 
2017 umaknil svojo vlogo za gradbeno dovolje-
nje. Kot vedo povedati neuradni viri, potekajo 
pogovori glede lastniških razmerij na omenje-
nem zemljišču.

Marija Lebar

SAVINJSKO-ŠALEŠKA GOSPODARSKA ZBORNICA

Prvo desetletje delovanja obeležili s slavnostno akademijo

Aktivnosti SŠGZ bodo v tem mandatu osre-
dotočene na pet glavnih ciljev, in sicer pove-
čanje članstva, razvoj lokalne infrastruktu-
re, spodbujanje inovativnosti in podjetništva 
ter izobraževanje kadrov za dejanske potre-
be gospodarstva. 

Ob desetletnici Savinjsko-šaleške gospodarske zbornice so priznanja dobili posamezniki, ki 
delujejo v organih SŠGZ od samega začetka. (Foto: Primož Vajdl) 

1. februarja je minilo deset let, odkar Savinj-
sko-šaleška gospodarska zbornica (SŠGZ) kot 
del sistema Gospodarske zbornice Slovenije 
(GZS) posluje kot samostojna pravna oseba, v 
katero se je preoblikovala 13. novembra 2007 iz 
dotedanje Savinjsko-šaleške območne zbornice 
Velenje. Ob omenjeni obletnici so 13. februarja v 
velenjski vili Bianci pripravili akademijo, ki se je 
je med številnimi gospodarstveniki in predstav-
niki lokalnih skupnosti udeležil tudi predsednik 
GZS Boštjan Gorjup. 

USPEŠNIH PRVIH DESET LET 
DELOVANJA

Delovanje v minulem desetletju je predsta-
vil direktor SŠGZ mag. Franci Kotnik. S pre-
oblikovanjem v samostojno pravno osebo je 
SŠGZ optimizirala stroške poslovanja in se laž-
je povezovala s partnerji doma in v tujini. Glav-
ni poudarek so dajali tretji razvojni osi, saj SA-
ŠA regija potrebuje sodobnejšo prometno in-
frastrukturo. Trudili so se za rast malih in sre-
dnje velikih podjetij, lotili pa so se tudi področ-
ja izobraževanja. Nekatera podjetja se v tem 
trenutku že srečujejo s pomanjkanjem ustre-
znega kadra, kar zna biti še večji problem v pri-
hodnosti.

TRENUTNO ODLIČNA GOSPODARSKA 
SITUACIJA

Predsednik SŠGZ dr. Blaž Nardin je povedal, 
da je v Sloveniji gospodarstvo v vzponu, saj be-
ležimo kar štiriodstotno gospodarsko rast. Ak-
tivnosti SŠGZ bodo v tem mandatu osredotoče-

ne na pet glavnih ciljev, in sicer povečanje član-
stva, razvoj lokalne infrastrukture, spodbujanje 
inovativnosti in podjetništva ter izobraževanje 
kadrov za dejanske potrebe gospodarstva. 

»Naša želja je spodbujati mlada podjetja, 
da rastejo. V ta namen smo se vključili v pro-
jekt podjetniškega svetovanja SPOT, kjer mla-
dim podjetnikom nudimo vse informacije, ki jih 
potrebujejo za poslovanje,« je med drugim de-
jal Nardin. Po njegovih besedah bodo pozornost 
namenjali tudi povezovanju z izobraževalnimi 
institucijami in spodbujali sistem vajeništva.

POTREBNO JE SODELOVATI IN SE 
POVEZOVATI

Predsednik GZS Boštjan Gorjup je izposta-
vil pomen sodelovanja in povezovanja krovne 
zbornice v Ljubljani z regionalnimi zbornicami 
po Sloveniji. Slovensko gospodarstvo je v zad-
njem obdobju naredilo velik korak naprej in bi-
stveno povečalo izvoz, za nadaljnji razvoj pa 
potrebuje ustrezno poslovno okolje, pri čemer 
so potrebne aktivnosti gospodarske zbornice.

ZAHVALNE LISTINE IN PRIZNANJA
Ob koncu slovesnosti sta predsednik in direk-

tor SŠGZ podelila zahvalne listine organizaci-
jam, s katerimi je zbornica v minulem desetletju 
uspešno sodelovala pri uveljavljanju interesov 
gospodarstva. Podeljena so bila tudi priznanja 
zasluženim posameznikom, ki delujejo v orga-
nih SŠGZ od samega začetka oziroma od usta-
novitve naprej, ter priznanja trem članom, ki so 
v minulem obdobju uspešno zastopali interese 
SŠGZ v skupščini GZS, in to izvajajo tudi v se-
danjem mandatu. Jubilejno priznanje ob okrog-
li obletnici delovanja je Boštjan Gorjup v imenu 
GZS izročil predsedniku SŠGZ dr. Blažu Nardinu.

Primož Vajdl
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Iz občin

OBČINSKI SVET NAZARJE

Pečovnik novi predstavnik 
občin v centru za socialno delo 

Center za socialno delo (CSD) 
Mozirje je obvestil zgornjesavinjske 
občine, da 22. aprila poteče mandat 
sedanji predstavnici lokalnih skup-
nosti v svetu centra. Vse zgornjesa-
vinjske občine v omenjeni svet sku-
paj imenujejo enega predstavnika.

Na februarski seji je omenje-
no vsebino obravnaval tudi na-

zarski občinski svet. Na predlog 
komisije za mandatna vpraša-
nja, volitve in imenovanja je bil 
za predstavnika v svet CSD ime-
novan Matej Pečovnik. Predlog je 
bil predhodno usklajen z ostali-
mi zgornjesavinjskimi župani in 
županjo. 

Marija Lebar

ŠMIHEL NAD MOZIRJEM

Na podružnični šoli nameščen 
defibrilator

Na delavnici so se Šmihelčani seznanili s temeljnimi postopki 
oživljanja. (Foto: Primož Vajdl) 

Avtomatski eksterni defibrila-
tor (AED) je prenosna elektron-
ska naprava, ki je sposobna za-
znati zastoj srca pri človeku. S 
pomočjo električnega sunka lah-
ko srce ponovno požene in s tem 
reši življenje. Takšno napravo 
imajo po novem tudi v Šmihelu 
nad Mozirjem, nameščena je pri 
vhodu v tamkajšnjo podružnič-
no šolo. 

Konec februarja so imeli v Šmi-
helu tudi delavnico, na kateri so se 
seznanili z uporabo defibrilatorja. 
Vodil jo je Mitja Ločičnik, član re-
ševalne službe v Zgornjesavinj-

skem zdravstvenem domu Nazar-
je. Na delavnici so se domačini sez-
nanili s temeljnimi postopki oživlja-
nja. Ločičnik jim je predstavil celo-
ten postopek od pristopa k pones-
rečencu do začetka oživljanja s po-
močjo defibrilatorja. Nazadnje je de-
lo z napravo lahko preizkusil vsak iz-
med prisotnih.

Nakup defibrilatorja so omogo-
čili Andreja in Jure Marolt, Franc 
Brlec, Ivo Grofelnik in Društvo po-
deželske mladine Šmihel. Namestil 
ga je Simon Brgles, vzdrževanje pa 
je prevzela Občina Mozirje. 

Primož Vajdl

OBČINSKI SVET MOZIRJE

Za kanalizacijo se obetajo sredstva iz kohezijskih skladov 

Mozirski svetniki so potrdili višje cene, potrebna pa je potr-
ditev vseh petih občin, v katerih storitve opravlja mozirska Ko-
munala, v nasprotnem primeru bodo razliko v ceni doplačeva-
le občine.

Zvišanje cene čiščenja komunal-
nih odpadnih voda in predlog kori-
ščenja kohezijskih sredstev za od-
vajanje in čiščenje komunalnih vo-
da sta bili na seji mozirskega občin-
skega sveta najpomembnejši točki 
dnevnega reda. Obe so svetniki po 
obrazložitvi direktorja JP Komunala 
Mozirje Andreja Ermenca soglas-
no potrdili. 

POTRDITEV NOVE CENE
Zaradi povečanja stroškov obra-

tovanja Centralne čistilne naprave v 
Lokah je mozirska Komunala prip-

ravila predlog nove cene za izvaja-
nje storitev čiščenja komunalnih od-
padnih voda. Mozirski svetniki so po-
trdili višje cene, potrebna pa je potr-
ditev v vseh petih občinah, v katerih 
storitve opravlja mozirska Komunala, 
v nasprotnem primeru bodo razliko v 
ceni doplačevale občine.

KOMUNALA MED DRAŽJIMI ALI 
CENEJŠIMI IZVAJALCI? 

Mag. Peter Goltnik je v razpravi 
primerjal predlagane cene odvajanja 
in čiščenja odpadnih voda z nekate-
rimi drugimi občinami in ugotovil, da 

bo mozirska Komunala med dražji-
mi izvajalci. Ermenc mu je oporekal, 
da so tudi sami pripravili primerjavo 
z drugimi in da temu ni tako. 

šču VOC). Projekt so pripravili in ga 
prijavili, sedaj čakajo na gradbeno 
dovoljenje. Projekt naj bi se izvajal v 
letih 2019-2021.

Goltnik je nato izpostavil še viso-
ke stroške odvoza blata in povpra-
šal, kako je to mogoče pri novi čis-
tilni napravi. Ermenc je pojasnil, da 
je bil del čistilne naprave ob začet-
ku priprave dokumentacije dokaj 
nov, vendar je do dokončanja grad-
nje ta tehnologija že rahlo zastarela. 
V razpravo se je s pomisleki o okolj-
skih dajatvah glede na učinkovitost 
čistilne naprave vključil še mag. Jo-
že Kumer.

NEKAJ KOHEZIJSKEGA DENARJA 
ŠE NA VOLJO 

Občina Mozirje je pripravila pred-
log koriščenja kohezijskih sredstev 
za odvajanje in čiščenje odpadnih 
voda. Predstavila sta ga župan Ivan 
Suhoveršnik in mag. Ivan Glušič. V 
obdobju 2014-2020 so za te namene 
za mozirsko občino na voljo kohe-
zijska sredstva v višini 3,6 milijona 
evrov. Sredstva bi poleg že zgraje-
ne čistilne naprave namenili še za iz-
vedbo kanalizacije v Lokah, obnovo 
kanalizacije na Praprotnikovi in del-
no Aškerčevi ulici ter izvedbo kana-
lizacije na Savinjski cesti (pri skladi-

ZAJETEN FINANČNI ZALOGAJ ZA 
OBČINO

V letošnjem letu so navedene in-
vesticijske aktivnosti ocenjene na 
skoraj 680 tisoč evrov, od tega bi 
bil delež Občine Mozirje sto tisoč 
evrov, preostala sredstva bi pridobi-
li s strani Evropske unije in okoljske-
ga ministrstva. Prihodnje leto pred-
videvajo za 1,6 milijona stroškov, de-
lež občine bi bil šesto tisoč evrov, v 
letu 2020 pa prav tako 1,6 milijona, 
od tega bo strošek občine 650 ti-
soč evrov. 

SKRB GLEDE DENARNEGA TOKA
Partnerja v projektu sta občini Na-

zarje in Rečica ob Savinji, ki partici-
pirata v enakem delu kot pri gradnji 
čistilne naprave. Svetniki so podpr-
li prizadevanja občine, da pridobi fi-
nančna sredstva, skrb glede denar-
nega toka pa je izrazila predsednica 
nadzornega odbora Milena Bene-
tek. Celoten projekt bo namreč mo-
ral biti plačan, šele potem bo lahko 
občina vložila zahtevek za povračilo 
sredstev.

Štefka Sem
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LUČE

Zagotovljena 
sredstva za požarno 

varnost
V Lučah so v soboto, 17. februarja, podpisali 

aneks k pogodbi za opravljanje požarne službe 
v občini za letošnje leto. Listino so v gasilskem 
domu podpisali predsednik PGD Luče Boštjan 
Robnik, župan Ciril Rosc in predsednik Gasilske 
zveze Zgornje Savinjske doline Janko Žuntar. 

Z aneksom se je občina zavezala, da bo iz ob-
činskega proračuna za financiranje izvajanja 
programa požarnega varstva namenila 13 tisoč 
evrov. Tisoč evrov bo v enkratnem znesku preje-
la gasilska zveza, preostali del pa društvo v ob-
liki mesečnih dvanajstin.

Marija Šukalo

REČICA OB SAVINJI

Svetniki potrdili 
zvišanje cen in 

subvencijo

Namesto polne cene bodo občani plačevali 
znižano omrežnino, občina bo do nadaljnjega 
prispevala 20-odstotno subvencijo. Razlika se 
bo pokrivala iz občinskega proračuna.

Na februarski seji rečiškega občinskega 
sveta so obravnavali in potrdili elaborat o ce-
nah čiščenja odpadne vode, ki ga je pripravila 
JP Komunala Mozirje, izvajalec te občinske ob-
vezne javne službe. Svetniki so obravnavali tu-
di predlog o subvencioniranju omrežnine. Na-
mesto polne cene bodo občani plačevali zni-
žano omrežnino, občina bo do nadaljnjega pri-
spevala 20-odstotno subvencijo. 

VIŠJA CENA ČIŠČENJA ODPADNE VODE 
Zaradi izgradnje nove centralne čistil-

ne naprave v Lokah pri Mozirju, ki je lani za-
čela s poskusnim obratovanjem, so se stro-
ški čiščenja odpadne in meteorne vode po-
večali. V elaboratu, ki ga je podrobneje raz-
ložil direktor Komunale Andrej Ermenc, je iz-
računana nova cena omenjene storitve, ki bo 
za uporabnike v povprečju višja za okoli dva 
evra na mesec.

Z OMREŽNINO OBČINA VZDRŽUJE 
INFRASTRUKTURO

Pri naslednji točki je občinski svet obrav-
naval še cene omrežnine. To je tisti del pla-
čila, s katerim občina kot lastnica javne in-
frastrukture pokriva stroške amortizacije, za-
varovanja in ostalega, s čimer nato nadome-
šča iztrošeno ali okvarjeno infrastrukturo. Vi-
šina ni odvisna od porabe vode, pač pa od ve-
likosti stanovanjskega priključka oziroma vo-
domera. 

LAS ZGORNJE SAVINJSKE IN ŠALEŠKE DOLINE 

Vse zahtevnejše financiranje projektov

Udeleženci so pozorno prisluhnili, kako se izogniti napakam pri pripravi vlog na 2. javni 
poziv. (Fotodokumentacija Zavoda Savinja) 

V začetku februarja je v Fašunovi hiši na 
Ljubnem ob Savinji potekala delavnica, ki jo 
je pripravil Zavod Savinja. Le-ta je kot vodilni 
partner LAS Zgornje Savinjske in Šaleške do-
line nedavno objavil drugi javni poziv za od-
dajanje projektnih predlogov, ki se bodo fi-
nancirali v okviru evropskih sredstev v seda-
njem programskem obdobju.

KAKO SE IZOGNITI NAPAKAM 
PRI PRIPRAVI VLOG

Direktorica Zavoda Savinja Ivica Orešnik 
je udeležencem predstavila glavne napake 
in pomanjkljivosti, ki so jih evidentirali pri 
oddaji vlog na prvi razpis. Pojasnila je, kako 
je pri oddaji več ponudb, ki morajo biti pri-
merljive, a vendar neodvisne. Pomembno je, 
da so k oddani vlogi priložena vsa potreb-
na soglasja. 

»Priložena morajo biti soglasja, kot sta na 
primer kulturnovarstveno ali naravovarstve-
no in, če je to potrebno v primeru gradnje, 
pravnomočno gradbeno dovoljenje. V prime-
ru nakupa opreme mora imeti objekt uporab-
no dovoljenje za ustrezno dejavnost,« je še 
povedala Orešnikova.

VSE TEŽJE VNAPREJŠNJE 
FINANCIRANJE

Vsebino drugega javnega poziva je predsta-
vila sodelavka zavoda Tamara Daniel, sledi-
la pa je razprava, v kateri je bilo izpostavlje-
no, da se je smiselno vključiti v prijavo s stra-
ni društev, saj je po spremembi uredbe CLLD 
upravičen strošek prispevka v naravi opre-

deljen natančneje. Torej lahko društva s pro-
stovoljnim delom svojih članov opredelijo in 
ovrednotijo to delo v vlogi in ga potem v zah-
tevku uveljavljajo.

Pred tem morajo izvajalci operacij poskrbeti 
za finančna sredstva, ki jih pozneje dobijo po-
vrnjena v določenem znesku, večinoma 85 od-
stotkov upravičenih stroškov. Ravno to začetno 

zalaganje lastnih sredstev je za društva čeda-
lje težji zalogaj, je bilo še slišati v razpravi.

Marija Lebar

SUBVENCIJA OSTAJA 
Ker imajo na območju občine Rečica ob 

Savinji precej novejših komunalnih vodov 
in naprav, je omrežnina dokaj visoka, zato 
so imeli občani že doslej subvencije, nazad-
nje 20-odstotno, ki je veljala v preteklem letu. 
To višino so za razbremenitev gospodinjstev 
svetniki potrdili tudi od 1. januarja 2018 dalje 
vse do preklica. Razlika se bo pokrivala iz ob-
činskega proračuna.

Marija Lebar
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POLICIJSKO VETERANSKO DRUŠTVO SEVER ZA CELJSKO OBMOČJE – ODBOR MOZIRJE

Jožetu Rojšku še en predsedniški mandat

Jože Rojšek (tretji z desne) bo še štiri leta vodil mozirski odbor PVD Sever, zaslužni člani 
društva pa so prejeli priznanja. (Foto: Primož Vajdl) 

Člani mozirskega odbora Policijskega veteran-
skega društva Sever za celjsko območje so se na le-
tnem občnem zboru ozrli na dogodke v preteklem 
letu in si zadali naloge za tekoče leto, ob tem pa op-
ravili še volitve v organe vodenja. Funkcijo predse-
dnika bo še en mandat opravljal Jože Rojšek. 

LETO 2017 V ZNAMENJU PROSLAV IN 
ŠPORTNIH TEKMOVANJ

Iz poročila za leto 2017, ki ga je podal predse-
dnik Rojšek, je bilo moč razbrati številne aktiv-
nosti, ki so se jih člani društva udeležili oziroma 
jih pripravili. Ob državnih praznikih so se ude-
leževali proslav, ki so potekale v Zgornji Savinj-
ski dolini in izven nje. Skupaj z Območnim zdru-
ženjem veteranov vojne za Slovenijo Zgornjesa-
vinjsko-Zadrečke doline so pripravili slovesno-
sti ob dnevu državnosti, dnevu suverenosti in 
dnevu samostojnosti ter enotnosti. 

Uspešni so bili tudi na športnem področju, 
kjer so se udeležili številnih smučarskih tekem, 
strelskih tekmovanj, turnirjev v pikadu in šahu 
ter pohodov. Organizirali so ekskurzijo v Pivko in 
pripravili srečanje s policisti. 

LETOS PREDAVANJE ZA OSNOVNOŠOLCE
Tudi letošnje leto imajo podobne cilje kot 

lani. Sodelovali bodo na proslavah in spo-

minskih prireditvah ter tekmovali na različ-
nih športnih tekmovanjih. Po besedah Roj-
ška je njihova velika želja, da obiščejo zgor-
njesavinjske osnovne šole in učencem prip-
ravijo predavanja na temo osamosvojitvene 
vojne.

Na občnem zboru je podpredsednik PVD Se-
ver za celjsko območje mag. Darko Repenšek 
udeležence seznanil z novitetami v statutu, ob 
koncu zbora pa so podelili priznanja najzaslu-
žnejšim.

Primož Vajdl 

GORNJI GRAD

Za zaščito in reševanje toliko denarja kot lani

Predstavniki društev in gasilske zveze z županom Stankom Ogradijem ob podpisu aneksa k 
pogodbi o financiranju. (Foto: Štefka Sem) 

Župan Stanko Ogradi je v imenu Občine Gor-
nji Grad podpisal aneks k pogodbi o financira-
nju dejavnosti zaščite in reševanja v letu 2018. 
S strani gasilske organizacije so pri podpisu so-
delovali predsedniki in poveljniki vseh treh ga-
silskih društev v občini, občinski poveljnik Jani 
Zagradišnik in predsednik ter poveljnik Gasilske 
zveze Zgornje Savinjske doline Janko Žuntar in 
Slavko Bric.

INVESTICIJSKA SREDSTVA ZA AVTOCISTERNO
Občina letos namenja financiranju društev 

toliko denarja kot v preteklem letu, sredstva za 
večje investicije pa tako kot lani prejme PGD 
Bočna za nakup avtocisterne. Vozilo je že kup-
ljeno, nadgradnja bo dokončana še v tem letu. 
Računajo, da bi vozilo prevzeli najkasneje v no-
vembru.

ŠE UPAJO NA NAKUP PROSTOROV
Predstavnika gornjegrajskega društva sta 

omenila namero za nakup prostorov za nov ga-
silski dom. Prva licitacija za prostore blagovnice 
in železnine v Gornjem Gradu je že bila, a ni bila 

uspešna. Ali bo cena nepremičnine v drugo kaj 
bolj dosegljiva za gasilce, še ne vedo. 

VOLILNO LETO PRINAŠA SPREMEMBE
Ker so letos v društvih in v gasilski zvezi po-

tekajo volitve, sta se Janko Žuntar in Slavko Bric 

zahvalila za dobro sodelovanje tako županu kot 
prisotnim funkcionarjem društev. V novem man-
datu bodo mladi dobili priložnost, da se izkaže-
jo v vodenju najbolj cenjene organizacije pro-
stovoljcev.

Štefka Sem
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ZAVOD STANISLAVA GORNJI GRAD

Lepota cvetja iz krep papirja

Delavnico je vodila Martina Felicijan z Vranskega. (Foto: ŠS)

V gornjegrajskem Zavodu Sta-
nislava so pripravili delavnico iz-
delave cvetja iz krep papirja. Vo-
dila jo je Martina Felicijan z Vran-
skega, ki je v prostorih zavoda 
tudi razstavljala izdelke. 

Na delavnici so se udeleženke 
naučile osnov izdelovanja cvetja. 
Pod budnim očesom Felicijanove 
in z njeno pomočjo so se naučile, 
kako izdelati posamezne cvetice, 
kot so vrtnice in tulipani, pa tudi 
celoten šopek.

Martina Felicijan že leta izde-
luje cvetje iz krep papirja, prip-
ravlja delavnice, razstavlja in or-
ganizira vseslovensko razstavo 
papirnatih rož na Vranskem. Iz-
delava rož izhaja iz časov, ko sve-
žega cvetja izven sezone ni bilo, 
zato so se predniki lotili izdela-
ve iz papirja. Ženske so izdelova-
le šopke za razne priložnosti, ok-
raševale so tudi verska zname-
nja in kipe.

Štefka Sem

PLANINSKI VEČER V NAZARJAH

Po Namibiji in Bocvani z 
Dragom Kladnikom

Dr. Drago Kladnik svoja predavanja vedno obogati z razkrivanjem 
skritih geografskih lepot. (Foto: TG)

Na četrtem planinskem večeru je 
zbrane na poučno in zabavno poto-
vanje po Južni Afriki popeljal dr. Dra-
go Kladnik, strokovnjak s področja 
geografije. Njegova predavanja so 
zaradi njegove profesije zelo zani-
miva, saj občinstvo vedno opozarja 
na številne nenavadne, a očem na-
vadno skrite geografske zanimivosti 
pokrajine, po kateri potuje.

BLIŽNJA SREČANJA Z DIVJIMI 
ŽIVALMI

Kladnik je opisal svoje potovanje 
po Namibiji in Bocvani, južnoafriških 
državah, ki sta pestri tako po pokra-
jinskih značilnostih kot po živalstvu. 
Čudovite fotografije so bile dokaz, 
kakšna bližnja srečanja z divjimi ži-
valmi lahko doživi popotnik, nič manj 
impresivno pa ni niti rastlinje.

ŠE VEDNO OPAZNA ČEPRAV 
URADNO ZANIKANA RASNA 

NEENAKOST
Tudi prebivalci teh dežel, ki turi-

stom radi predstavijo svoje običa-
je in obrede, so vredni popotniko-
ve pozornosti. Predavatelj je obi-
skal vas plemena Himbe, srečal 
se je tudi z Bušmani, svoj pečat 
pa je na njem pustila tudi še ved-
no opazna, čeprav uradno zanika-
na, rasna neenakost med Afriča-
ni in belci. 

Kladnik je predavanje pope-
stril z zgodovinsko obarvanimi in-
formacijami, na fotografijah je po-
kazal več petroglifov, starodavnih 
risb na skalah, in številne turistič-
no prepoznavne naravne znameni-
tosti obeh dežel.

Tatiana Golob

18 LET DRUŠTVA TOPLICA

Obdarovanje ob praznovanju 
polnoletnosti

Predsednica društva Margareta Atelšek je poskrbela za obdaritev 
udeležencev srečanja. (Foto: Štefka Sem) 

Članice društva Toplica iz Rad-
mirja povezuje ohranjanje dediš-
čine in tradicije. Tako svoje pozna-
vanje ročnih del pa tudi kuhanja in 
peke prenašajo na mlajše rodove z 
željo, da ne potonejo v pozabo. Ob 
polnoletnosti društva so se zbra-
le v radmirskem kulturnem domu, 
druženje pa so jim popestrili Sver-
janski gadi, ljubenski župan Franjo 
Naraločnik in predsednik Prosto-
voljnega gasilskega društva Rad-
mirje Damjan Nerat.

PRESENEČENJE V OBLIKI DARIL
Predsednica društva Margareta 

Atelšek je poskrbela za preseneče-
nje v obliki daril. Skoraj vse člani-
ce se namreč odlikujejo v nečem, 
naj bo to vezenje, pletenje, kvačka-

nje, filcanje ali izdelovanje izdelkov 
iz gline. Nekatere članice so tako 
pripravile izdelke za vse, vključno 
s poslikanimi lesenimi pručkami. 

HARMONIKARJI POLEPŠALI 
PRAZNIČNI VEČER

Članice društva ob različnih do-
godkih v kulturnem domu za gosti-
telje spečejo razne domače dobro-
te. Ker so za pogostitev poskrbe-
le tudi ob predstavitvi Sverjanskih 
gadov, so jim harmonikarji v zah-
valo prišli zaigrat in polepšat ve-
čer ob praznovanju njihove 18-le-
tnice. Članicam je še veliko uspe-
šnega dela zaželel župan Naraloč-
nik, v dobro nadaljnje sodelovanje 
pa verjame tudi Nerat.

Štefka Sem
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PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO REČICA OB SAVINJI

V nov mandat z dosedanjim vodstvom

Peter Brezovnik (levo) ostaja predsednik, Jože Prislan pa poveljnik 
PGD Rečica ob Savinji. (Foto: Marija Šukalo) 

PLANINSKO DRUŠTVO LUČE

Prenova koče na Loki prva 
naloga novega vodstva

Novi predsednik Bogomir 
Pečovnik si na začetku mandata 

želi predvsem aktivne člane. 
(Foto: Marija Šukalo) 

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO BOČNA

Novi predsednik Kropovšek, 
poveljnik Pavlin

Gregor Kropovšek je na mestu 
predsednika PGD Bočna 

nasledil Ludvika Miklavca. 
(Foto: Štefka Sem)

Na rednem občnem zboru lučkih 
planincev so izvolili novo vodstvo 
za naslednja štiri leta. Dosedanje-
ga predsednika Rajka Nadlučni-
ka je nasledil Bogomir Pečovnik. 
Nadlučnik je prevzel naloge pod-
predsednika in gospodarja.

ARNIČEV POHOD NA RADUHO 
POD VPRAŠAJEM

Iz poročila, ki ga je pripravil zdaj 
že bivši predsednik, je bilo razbrati, 

da so uspeli realizirati vse zastav-
ljene naloge. Njihova stalnica je 
Arničev zimski pohod na Raduho, 
ki pa bo letos zaradi neprehodnih 
poti verjetno odpadel. V preteklem 
letu so obiskali nekatere vrhove v 
našem sredogorju. V sklopu Luč-
kega dneva so pripravili tradicio-
nalni sprehod z baklami na Brez-
nico. Markacisti so čistili in vzdrže-
vali planinske poti na njihovem ob-
močju. Mladi, ki se povezujejo pod 
okriljem planinskega krožka, so 
obiskali Čreto in Farbanco, se dru-
žili na zimovanju na Loki, obiska-
li nekaj bližnjih vrhov in utrjeva-
li znanje. 

SEPTEMBRA 40-LETNICA KOČE 
NA LOKI 

Veliko prostovoljnih ur so lučki 
planinci vložili v obnovo koče na 
Loki. V pastirski sobi so zamenja-
li stropne in zidne obloge ter pri-
čeli z elektrifikacijo objekta. V spo-
mladanskem času bodo z deli na-
daljevali, prenovljeno kočo pa bo-
do slavnostno predali namenu ob 
njeni 40-letnici v septembru. 

Marija Šukalo

V Bočni so na volilnem občnem 
zboru gasilskega društva za nove-
ga predsednika izvolili Gregorja Kro-
povška, za poveljnika pa Luko Pavli-
na. Oba sta napovedala, da se bos-
ta trudila društvo obdržati na seda-
njem nivoju in nadaljevati dobro de-
lo predhodnikov. V tem letu jih čaka 
zbiranje manjkajočih sredstev za na-
kup cisterne.

TRENUTNO NAJVEČJI IZZIV 
NABAVA AVTOCISTERNE

Poročilo o delu v preteklem le-
tu sta podala predsednik Ludvik 
Miklavc in poveljnik Slavko Šinko-
vec. Miklavc je omenil 110-letnico 
društva in številne investicije, opra-
vljene v minulem mandatu. Dodob-
ra so prenovili gasilski dom in stroj-
no lopo, spominsko sobo v »turnu«. 
Trenutno je največji izziv za društvo 
nabava avtocisterne, ki jo sofinan-
cira občina in jo bodo prevzeli ko-
nec leta.

NAJPOGOSTEJŠE INTERVENCIJE 
OB NARAVNIH NESREČAH

Poveljnik Šinkovec je povzel 15 in-
tervencij, deset od teh je bilo izvede-
nih na območju Bočne, med njimi so 

bile najpogostejše ob naravnih ne-
srečah, kot so bile poplave in vetro-
lom. Uspešno so organizirali občin-
sko gasilsko tekmovanje in imeli 
pester oktober, mesec požarne var-
nosti. V podružnični osnovni šoli so 
pripravili vajo evakuacije, organizirali 
pregled hidrantov in gasilnih apara-
tov ter sodelovali na občinski vaji po-
žar na Tomanovi planini.

Štefka Sem

Rečiški gasilci so na volilnem obč-
nem zboru vodenje društva za še en 
mandat zaupali dosedanjemu pred-
sedniku Petru Brezovniku in poveljni-
ku Jožetu Prislanu. 

V PRETEKLEM MANDATU 
OBNOVILI GASILSKI DOM

Brezovnik je v poročilu za pretek-
li mandat izpostavil zamenjavo oken 
na gasilskem domu, prenovo ogre-
vanja in ureditev okolice. Na različnih 
tekmovanjih so člani PGD Rečica ob 
Savinji dosegali dobre rezultate, niso 
pa samo tekmovali, ampak so bili tu-
di organizatorji tekem tako na nivo-
ju Gasilske zveze Zgornje Savinjske 
doline kot na nivoju savinjsko-ša-
leške regije. 

LANI 350 UR ZA INTERVENCIJE
Poveljnik  Prislan se je v poroči-

lu osredotočil na intervencije v pre-
teklem letu. Opravili so deset posre-
dovanj in zanje porabili skoraj 350 ur. 
Pogasili so sedem požarov, pomagali 
pri iskanju pogrešane osebe, sodelo-

vali pri prenosu onemogle osebe do 
reševalnega vozila in posredovali pri 
izlivih vode. Za še boljšo usposoblje-
nost za intervencije so pripravili tudi 
nekaj vaj. 

PROBLEM ČLANSTVA 
MLADIH

Uspešni so bili tudi na izbirnem 
tekmovanju za memorial Matevža 
Haceta. Tako bodo društvo letos 
na državnem tekmovanju v Gor-
nji Radgoni zastopale desetine pi-
onirjev, članic A ter članov A in B. 
V svojem poročilu je poveljnik iz-
postavil še problem članstva mla-
dih. Ti se, dokler so v osnovnih šo-
lah, še vključujejo v delo, ko pa 
se po šolanju v različnih krajih po 
Sloveniji vrnejo v domači kraj, jih 
gasilstvo ne zanima več. Po Pris-
lanovem mnenju bi jih bilo treba 
z različnimi aktivnostmi animira-
ti med vikendi in šolskimi počit-
nicami.

Marija Šukalo



Savinjske novice št. 9, 2. marec 2018 11

Oglasi

Občina Rečica ob Savinji obvešča, 
da so objavljeni trije javni razpisi, in sicer  

- Javni razpis za sofinanciranje izvajanja letnega 
programa športa v občini Rečica ob Savinji za leto 
2018,

- Javni razpis za sofinanciranje dejavnosti turistič-
nih društev v občini Rečica ob Savinji za leto 2018 ter

- Javni razpis za sofinanciranje programov drugih 
društev v občini Rečica ob Savinji v letu 2018. 

Rok za prijavo je 30. marec 2018. Javni razpisi so v celoti ob-
javljeni na oglasni deski Občine in na občinski spletni strani. 

Razpisna dokumentacija je na voljo v tajništvu Občine in na 
občinski spletni strani (http://www.obcina-recica.si/).
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PLANINSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI

Osrednja pozornost namenjena postojanki na Travniku

Predsednica Ana Žehelj je 
pohvalila delo planinskih 

vodnikov. (Foto: Franjo Atelšek) 

CENTER STAREJŠIH GORNJI GRAD

Koranti in maškare iz vrtca 
popestrili pustni torek 

Otroci so stanovalcem krajšali čas s pustnimi norčijami. (Foto: ŠS) 

ROMEO IN JULIJA V SOLČAVI

Tragedija, o kateri se je govorilo celo v Ameriki

Solčavski kulturniki so tragedijo, ki se je zgodila v kraju, primerjali z 
izmišljeno zgodbo s podobnim koncem. (Foto: Nina Ošep) 

Kulturno društvo Franc Her-
le Solčava je v Centru Rinka na Pre-
šernov dan predstavilo izmišljeno 
in resnično zgodbo o Romeu in Juli-
ji. Letos namreč mineva osemdeset 
let od nesrečne ljubezenske zgodbe, 
ki se je odvijala pri Herletu, zato so se 
solčavski kulturniki odločili, da obi-
skovalce popeljejo skozi obe zgodbi 
– izmišljeno, ki jo je leta 1593 napisal 
William Shakespeare, in resnično, ki 
jo je leta 1938 oblikovala usoda. 

PRESUNLJIVA LJUBEZENSKA 
ZGODBA MARIJE IN JAROSLAVA
V Solčavi bi težko našli starejše-

ga domačina, ki ne bi slišal za pre-
sunljivo ljubezensko zgodbo Mari-
je in Jaroslava, turistov iz Zagreba. V 
Savinjskih novicah smo jo predstavili 
v zadnji oktobrski številki. Nesrečna 
zaljubljenca, ki sta bila gosta v Herle-
tovi hiši, sta se – podobno kot Romeo 
in Julija v Shakespearovi tragediji – 
zastrupila. O omenjenem dogodku je 
pred osemdesetimi leti poročal celo 
časopis ameriških Slovencev Pros-
veta, ki je izhajal v Chicagu. 

SPOMIN NA POKOJNA 
ZALJUBLJENCA

Kljub temu, da samomorilcev 
ne pokopavajo na posvečeni zem-

lji, sta zaljubljenca pokopana na 
solčavskem pokopališču. Za njun 
grob skrbijo dobri ljudje, ki se jih 
je zgodba dotaknila. Ob zaključ-

ku prireditve so se ju solčavski 
kulturniki spomnili s cvetjem in 
svečko.

Marija Šukalo

V DEOS Centru starejših Gornji 
Grad so pustno dogajanje popestri-
li otroci iz gornjegrajskega vrtca in 
koranti iz društva Demoni iz Vidma 
pri Ptuju. Oboji so stanovalcem kraj-
šali čas s pustnimi norčijami. Otroci 

iz vrtca so bili bolj umirjene maška-
re, koranti pa so z zvonci glasno od-
ganjali zimo. Čeprav jim je ni uspe-
lo odgnati, bo po njihovih zagotovi-
lih slej ko prej odšla.

Štefka Sem

Ljubenski planinci so tudi letos 
poskrbeli za inventuro svojega dela 
v preteklem letu in predstavitev na-
črtov za novo leto. V večnamenskem 
prostoru osnovne šole na Ljubnem 
so se zbrali številni člani društva, pa 
tudi gostov ni manjkalo. 
MARKACISTI SKRBIJO ZA UREJENE 

PLANINSKE POTI
Kot je navada na tovrstnih druže-

njih, je povzetek dogajanja v društvu 
v lanskem letu predstavila predse-
dnica Ana Žehelj. Za urejene planin-
ske poti so poskrbeli marljivi marka-
cisti, planinski vodniki so bdeli nad 
organizacijo in izvedbo planinskih iz-
letov, mladi so bili aktivni na orien-
tacijskih tekmovanjih, aktivni člani 

pa ob vikendih od pomladi do jese-
ni skrbijo, da se obiskovalci koče na 
Travniku vedno dobro počutijo.

KOČA NA TRAVNIKU SEDAJ S 
STRELOVODOM

Številne aktivnosti v društvu so 
bile tudi v lanskem letu povezane z 
vzdrževanjem in oskrbo omenjene 
planinske postojanke, ki je od lan-
skega leta opremljena tudi s stre-
lovodom, za kar imata največ za-
slug člana Drago Vrčkovnik in Ivan 
Rigelnik ter seveda gospodar koče 
Alojz Poljanšek.

Narava je v lanskem letu poskr-
bela, da na Travnik v poletnih me-
secih ni bilo takšnega navala obi-
skovalcev kot običajno, saj pri-
ljubljenih borovnic praktično ni bi-
lo, s tem pa tudi ne brezglavega 
nabiranja tega najbolj zaželene-

Za njun grob skrbijo dobri ljudje, 
ki se jih je zgodba dotaknila. Ob kon-
cu prireditve so solčavski kulturniki 
na njun grob položili cvetje in priž-
gali sveči.

ga gozdnega sadeža na območju 
Smrekovca in Travnika. 

REDNO USPOSABLJANJE 
REGISTRIRANIH VODNIKOV

Med planiranimi aktivnostmi v 
letu 2018 velja omeniti tradicional-
ni pohod na Travnik, ki bo kot ved-
no maja. Planirane izlete je predsta-
vila planinska vodnica Alja Toš, ki je 
poudarila, da se vsi registrirani vod-
niki v društvu redno usposabljajo in 
so tako usposobljeni za vodenje po 
še tako zahtevnih planinskih poteh. 
Toševa je tudi povedala, da so čla-
nom v zimskem času na voljo krplje, 
ki si jih lahko sposodijo, v kolikor jih 
potrebujejo. 

Franjo Atelšek
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Huda kri zaradi šole

Odkritje spominske plošče zaslužnemu geologu Marku Lipoldu na hiši dr. Jožeta Goričarja v 
Mozirju septembra 1983 (Fotodokumentacija Savinjskih novic)

V spomin Marku Lipoldu

Krajevna skupnost Mozirje je v okviru občin-
skega praznika septembra 1983 vzidala spomin-
sko ploščo na rojstni hiši slovitega geologa Mar-
ka Vincenca Lipolda v Mozirju. Delo prvega slo-
venskega in jugoslovanskega geologa je ori-
sal dr. Anton Ramovš iz Ljubljane. Med drugim 
je dejal:

»Iz vsega Lipoldovega dela vejejo izredno stro-
kovno znanje, izjemna bistrost in prizadevnost. 
Bil je eden prvih in najboljših geologov v prvi ge-
neraciji znamenite dunajske geološke šole, obe-
nem pa tudi kot rudarski geolog vrhunski stro-
kovnjak. Veliki narodi bi bili ponosni na takega pi-
onirja geološke vede, kot je bil Lipold. Bil je ve-
lik mož v službi geologije in moral bi nam biti v 
ponos in zgled, kako reševati zapletene geološke 
probleme. Zato naj te besede počastijo dosežke 
njegovega izjemnega dela, ki jih vsi ne znajo ali 
pa nočejo prav ceniti.«

SPOMINSKA PLOŠČA KOT SIMBOL 
SPOŠTOVANJA 

Krajanom Mozirja se je za pozornost, izkazano 
Lipoldu, zahvalil predsednik Slovenskega geolo-
škega društva iz Ljubljane, ki je dejal, da bodo ro-
dovi geologov ob spominski plošči s spoštovanjem 
obujali spomin na velikega predhodnika. V imenu 
krajevne skupnosti je navzoče pozdravila Mara Tra-

tnik, kulturni spored pa so izvedli pevci Prosvetne-
ga društva Šmihel in recitatorja OŠ Mozirje.

Med gosti je bil tudi glavni tajnik Slovenske aka-
demije znanosti in umetnosti dr. Jože Goričar, na 
odkritje spominske plošče pa je prišel tudi eden 
najbližjih potomcev Marka Lipolda dr. Rajko Lipold 
iz Sarajeva. Slovesnosti so se udeležili tudi številni 
predstavniki javnega življenja. 

Če so slovenski tabori združili naše ljudi, 
potem je strankarska razprtija ob prelomnici prej-
šnjega stoletja razbila enotnost. Če je bilo to najbo-
lje, lahko presodimo iz poznejše zgodovine, ki priča 
o tem, da je prav takšno stanje v mnogočem pripo-
moglo k tujemu vplivu v naše kraje.

GORNJI GRAD PRIZORIŠČE STRANKARSKIH 
SPOPADOV

Tudi Gornji Grad je bil prizorišče pogostih stran-
karskih spopadov. O enem takih priča zapis v Naro-
dnem listu z dne 7. novembra 1907, torej v glasilu ta-
kratne Narodne stranke za Štajersko, ki je izhajalo v 
Celju. V glavnem odboru za Narodno stranko sta bi-
la leta 1908 iz našega predela: za Rečico, Kokarje in 
Mozirje mozirski zdravnik dr. Josip Goričar, za Gornji 
Grad oziroma Zadrečko dolino pa gornjegrajski ad-
vokat Avgust Drukar. 

ODGOVOR NA NAPAD NA GRADNJO ŠOL
Pod naslovom Iz gornjegrajskega okraja od-

govarja urednik glasila Vekoslav Špindler Slo-
venskemu gospodarju (glasilo nasprotne stran-
ke) glede napada na gradnjo šol – »palač« v 
Gornjem Gradu, Bočni in Šmartnem. Napisa-
no je, »da se s take baže dopisuni ni vredno 
spuščati v besedičenje, vendar smo si priskrbe-

li uradne podatke, da pokažemo Slovenskemu 
gospodarju z dopisunom vred laž …

Okrajni šolski svet je 23. julija 1891 sklenil zi-
dati novo šolsko poslopje. Z veseljem je to storil 
na svoji seji tudi občinski zastop 2. avgusta is-
tega leta. Vendar so pozneje nastale velike pre-
preke, ki so zavirale gradnjo, ta pa je bila potreb-
na, ker je šlo za potrebe po 4. razredu, za katere-
ga v graščini ni bilo več prostora. Tako je končno 
občinski svet 25. marca 1902 dokončno sklenil 
postaviti novo šolsko poslopje.« 

OČITKI TUDI NA IZBIRO GRADBINCA
V zvezi z nasprotniki nove šole se omenja 

oskrbnik Fr. Di Cenca (verjetno skrbnik škofij-
skega posestva) in davkar Sigl. Okrajni šolski 
svet je naročil načrte in razpisal dela v časopisih 
Slovenski narod, Slovenec, Domovina in Sloven-
ski gospodar. 28. februarja 1907 so pričakovali 
24 stavbenih podjetnikov, ki so pokazali zanima-
nje za gradnjo šolskega poslopja, pa so prišli le 
Michael iz Gradca, Marinčič iz Ljubljane, Capu-
der iz Trzina, Medved iz Kamnika, Turnšek iz Na-
zarij in Roth iz Celja. 

Ker so očitki nasprotnikov šole leteli tudi na 
izbiro gradbenika, češ, izbrali ste tujca, odgovar-
ja pisec, da je Roth, ki je očitno delo dobil, doma 

na Ogrskem in da ni Nemec. Da pa ima v službi 
nemške uradnike, vendar je to njegova stvar, saj 
jih ima tudi ljubljanski škof …

KDO JE ZAVAJAL?
Puščice nasprotnikov so hotele prizadeti ugled 

občinske uprave, saj so ji očitali negospodarno rav-
nanje v zvezi z gradnjo in smilil se jim je »kmečki 
žep, ki bo spet plačeval …« Res, odgovarja pisec, se 
bodo občinske doklade zaradi gradnje zvišale, ven-
dar ne toliko, kot je vedel povedati tisti, ki je napisal 
napad na gradnjo »palač«.

Glede šole v Bočni pisec odgovarja na trditve, da 
imajo lično šolsko poslopje, s podrobnostmi iz za-
pisnika strokovnjakov iz Celja in Gradca, ki so zapi-
sali, da poslopje ne odgovarja več svojemu name-
nu. V odgovoru med drugim piše tudi: »Glej dopi-
sunče, kako mečeš s številkami z namenom, da bi 
kmeta še bolj nahujskal proti šoli. Tvoja zlonamer-
nost in lažnivost je preočividna …«

Ko odgovarja na očitek, da se gradijo palače, pi-
še: »Ali niso skoraj vsa župnišča v gornjegrajskem 
okraju skoraj večja kakor šole? Kdo je torej hina-
vec, ako zidaš po nepotrebnem velikanska župni-
šča, marofe, kozolce, tedaj te nič ne boli žep, samo 
kadar zidaš za svoje otroke dostojno bivališče v šo-
li, tedaj te vsak vinar boli.«
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MARIJAN DENŠA,
vodja odseka za gojenje 
in varstvo gozdov, 
Zavod za gozdove Slovenije,
OE Nazarje

BOHAČEV TOPLAR V NAZARJAH

Med semeni tudi več sto let stare slovenske sorte

Peto srečanje pridelovalcev semen in vrtičkarjev je postreglo z 
raznolikostjo ponudbe. (Foto: Marija Šukalo) 

V Bohačevem toplarju v Nazar-
jah so predzadnjo soboto v febru-
arju pripravili izmenjavo semen. Pe-
to srečanje pridelovalcev semen in 
vrtičkarjev je postreglo z raznoliko-
stjo ponudbe. Tokrat so svoje viške 
ponudili tako pridelovalci iz naše do-
line kot tudi širše. V gosteh so bili na-
mreč člani društva za bio dinamično 
gospodarjenje Ajda Štajerska.

PRISPEVEK K IZBOLJŠANJU 
SAMOOSKRBE S SEMENI

Po besedah predsednika Društva 
učni sadovnjak Jerneja Mazeja ome-
njeno srečanje prispeva k izboljša-
nju samooskrbe s semeni kot tudi k 

ohranjanju avtohtonih vrst zelenjave 
in drugih pridelkov. Med semeni so 
se našle tudi več sto let stare sloven-
ske sorte. Obiskovalci so lahko izbira-
li med različnimi vrstami zelenjadnic 
in okrasnih rastlin ter dišavnic. 

IZMENJAVA V NAZARJAH ZNANA 
ŽE ŠIROM SLOVENIJE

Zdaj je izmenjava v Bohačevem 
toplarju znana že širom Slovenije, 
so povedali obiskovalci, ki so po se-
mena prišli iz Ljubljane in z Dolenj-
ske. Sicer pa so na nazarski tržnici v 
stalni ponudbi različni pridelki in iz-
delki ponudnikov kmetijske dopolnil-
ne dejavnosti iz različnih krajev naše 

LICITACIJA PRESEŽKOV

Najvrednejši hlod prodan za 15 tisočakov

Peter Korenjak iz Brezij je odlično prodal hlod macesna, saj je bil to 
najvrednejši kos macesna na vsej licitaciji. (Foto: MD) 

Društvo lastnikov gozdov Mislinj-
ske doline in Zveza lastnikov gozdov 
Slovenije sta ob sodelovanju Zavoda 
za gozdove Slovenije tudi letos izvedla 
licitacijo vrednejših sortimentov lesa. 
Letošnja je bila dvanajsta po vrsti in v 
mnogih pogledih licitacija presežkov.

Obiskovalci so lahko 14. februarja 
pregledovali največ hlodov do sedaj 
in občudovali tiste z najvišjimi doseže-
nimi cenami ali volumni. Ponudniki so 
pripeljali 3.078 kosov lesa v skupni ko-
ličini 3.006 m3, kar je največ v vseh le-
tih. Prvo leto je bilo na licitaciji ponuje-
nih le 618 m3 lesa. Prav tako je bilo na 
licitaciji največ prodajalcev in akrediti-
ranih kupcev do sedaj. 

Tudi izkoristek ponudbe je bil re-
korden. Število kosov brez ponudbe 
je bilo le 231, kar pomeni, da je bila 
uspešnost licitacije 93-odstotna gle-
de števila hlodov, glede volumna pa 
je bila še višja - 96-odstotna. Le le-
ta 2013 je bila uspešnost višja, ven-

dar je bilo takrat na licitaciji samo 
1.600 m3 lesa.

NAMEN LICITACIJE PROMOCIJA 
VREDNEJŠEGA LESA

Namen licitacije je opozoriti lastni-
ke gozdov in javnost, da v slovenskih 
gozdovih raste vreden les. Cilj je pro-
daja res najvrednejšega lesa po viš-
jih cenah, kot veljajo pri rednem od-
kupu. Seveda je treba lesu dati do-

datno vrednost z obdelavo in proda-
jo. Licitacija je v 12 letih utrdila vede-
nje o kvaliteti in vrednosti lesa iz slo-
venskih gozdov med lastniki, prede-
lovalci in nenazadnje tudi javnostjo.
POVPREČNA CENA 308 EVROV ZA 

KUBIČNI METER 
Na licitaciji je bila pestra izbira 

drevesnih vrst. Ponudniki so pripe-

ljali les 28 domačih drevesnih vrst 
in štirih tujerodnih (rdeči hrast, 
gorska sekvoja, cipresa in murva), 
povrh pa še nekaj fosilnih hrastov, 
to je hlodov, ki so več let ležali po-
topljeni v vodi in mulju. Tudi nekaj 
panjev, predvsem oreha, je bilo na 
razpolago 37 prijavljenim kupcem. 
Očitno se tudi lastniki gozdov zave-
dajo pomena raznovrstnosti in ra-

znolikosti lesa ter ne stavijo samo 
na gorski javor, hrast in podobne 
»glavne« vrste. 

Kupci so prišli iz Avstrije, Nemči-
je, Italije, Madžarske, Hrvaške in se-
veda Slovenije. Vse več je iz tujine 
tudi prodajalcev. Trgovina ne poz-
na meja, letos je najvrednejši hlod 
od Avstrijca kupil Nemec. Povpreč-

na dosežena cena na licitaciji je 
znašala 308 evrov za kubični me-
ter, kar pomeni, da je bila vrednost 
prodanega lesa okoli 884.000 evrov. 
Najvrednejši hlod je bil prodan za 
skoraj 15.000 evrov, pri kubaturi (vo-
lumnu) 1,26 m3 pomeni to 11.833 
evrov za kubični meter. 
KAJ PA LES IZ ZGORNJE SAVINSKE 

DOLINE?
Iz našega območja se je licita-

cije udeležilo manj lastnikov goz-
dov kot pretekla leta. Manj jih je bi-
lo predvsem iz zgornjega dela doli-
ne, vzrok pa je razumljiv - ujma. Ve-
čina tistih, ki so ponudili svoj les, je 
zadovoljnih, saj na osnovi svetova-
nja revirnih gozdarjev in lastnih iz-
kušenj vedo, kakšen les in kako ga 
je treba pripraviti. 

Eden takih je tudi Peter Korenjak 
iz Brezij. To ni bila njegova prva lici-
tacija in najbrž tudi zadnja ne. Pri-
peljal je dva hloda hrasta, ki ju je 
prodal zelo dobro, in en hlod ma-
cesna, ki ga je prodal odlično, saj 
je bil to najvrednejši kos macesna 
na vsej licitaciji. Zlata medalja to-
rej. Meril je 3,76 m3. Posekal in za 
licitacijo pripravil ga je po posve-
tu z revirnim gozdarjem, s katerim 
dobro sodeluje. Kakšna so meri-
la za dobro prodajo lesa na licita-
ciji, pa več v kateri od naslednjih 
številk.

doline. Kot je povedala vodja tržnice 
Anica Bider, bodo tudi v letošnjem le-
tu poskrbeli za tematsko dogajanje 

glede na letni čas, enkrat mesečno 
pa bodo dodali še kulturni program. 

Marija Šukalo
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SADJARSKO DRUŠTVO FRANCA PRAPROTNIKA MOZIRJE

Iščejo se botri za sadovnjak 
Rožnik

Jože Korošec je prejel kipec Franca Praprotnika za izjemne zasluge 
pri razvoju in prepoznavnosti društva. (Foto: Benjamin Kanjir)

Zgornjesavinjski sadjarji, ki so 
pred štirinajstimi leti ustanovili svo-
je društvo, so se 16. februarja zbrali v 
mozirskem gasilskem domu na ob-
čnem zboru. Iz pregleda dela v lan-
skem letu je bilo razvidno, da je bil 
glavni projekt učno genski sadov-
njak pod Rožnikom.

VELIKO NOVEGA
Poročilo o delu v preteklem letu 

je pripravil predsednik društva Alojz 
Plaznik. Sadjarji so bili aktivni sko-
zi vse leto, vsak mesec terja svoje 
opravke v sadovnjakih ali sadnih vr-
tovih. Na štirih lokacijah širom doline 
so v mesecu po lanskem zboru op-
ravili prikaze zimske rezi. Marca so 
organizirali ocenjevanje jabolčnika, 
ocenjeni vzorci so bili odlični ali zelo 
dobri. Sledilo je nekaj strokovnih ek-

skurzij, na katerih so izvedeli veliko 
novega. Za člane so organizirali več 
delavnic s prikazom različnih opra-
vil, tedensko pa so se srečevali v šol-
skem sadnem sadovnjaku nasproti 
gasilskega doma. 

UČNO GENSKI SADOVNJAK 
POD ROŽNIKOM

Osrednji projekt lanskega le-
ta je bil začetek urejanja 46 arov 

velikega učno genskega sadov-
njaka pod Rožnikom. Z name-
nom, da se na tem mestu uredi 
genska banka najkvalitetnejših 
starih sort, ob njih pa tudi najno-
vejše, so začeli z urejanjem pros-
tora in prvimi posaditvami. 

POTREBNIH ŠE 50 SADIK 
SADNEGA DREVJA

Omenjeni projekt bo ob osta-
lih rednih aktivnostih v ospred-
ju tudi v letošnjem letu. Potreb-
no je nabaviti še okoli 50 sadik 
različnih vrst sadnega drevja. 

Sadjarji upajo, da jim bo to 
uspelo s pomočjo botrov. Sle-
dnji lahko postane vsak, ki da-
ruje 20 evrov, ob tem pa si sam 
izbere, katero vrsto sadja naj s 
pomočjo tega denarja posadijo. 

Ogromno dela bo potrebno vlo-
žiti v same posaditve in izdela-
vo zaščite pred živalmi.

Ob koncu zbora je Plaznik po-
delil kipec Franca Praprotnika 
za leto 2017. Za izjemne zaslu-
ge pri razvoju in prepoznavnosti 
društva ga je prejel Jože Koro-
šec. 

Benjamin Kanjir
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OSNOVNA ŠOLA BLAŽA ARNIČA LUČE

Dan šole in kulturni praznik obeležili s prireditvijo

Učenci so se v kostumih iz Prešernovega obdobja prelevili v 
gospode in gospe. (Foto: Štefka Sem)

Učenci lučke osnovne šole so na 
proslavi ob kulturnem dnevu in oble-
tnici smrti Blaža Arniča prisluhnili 
prepletu glasbe in Prešernove poezi-
je. Šolarji so se predstavili s prebira-
njem pesmi in dramskimi vložki, tisti, 
ki obiskujejo Glasbeno šolo Nazarje, 
pa z igranjem na instrumente.

PESTER GLASBENI PROGRAM
Pianisti, harmonikarji, kitarist, ci-

trarka, violinistka in saksofonistka so 

s korepetitorji pripravili pester glas-
beni program. Zahtevnost skladb 
je bila sorazmerna z dolžino uče-
nja igranja na instrument, kar nekaj 
učencev pa se je izkazalo z zahtev-
nimi skladbami. Poleg lučkih šolar-
jev sta na koncertu sodelovali še dve 
učenki iz sosednjih šol.

DRAMSKI IGRALCI PRIPRAVILI 
VEČ UPRIZORITEV

Izkazali so se tudi dramski igral-

ci, ki so pripravili več uprizoritev, 
vezanih na Prešerna. V eni od njih 
so se v kostumih iz Prešernovega 
obdobja prelevili v gospode in go-
spe iz njegove družbe. Seveda brez 

humorja ni šlo: eden od učencev 
se je zaradi visoke vročine znašel 
v letu 1827, nazaj v sedanjost pa ni 
šlo zlahka.

Štefka Sem

KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Hanne Orstavik: V Bordeauxu je odprt prostor

PREDSTAVITEV KNJIGE TONIKE ZUPAN NA REČICI OB SAVINJI

Življenje strmoglavi in se spremeni v delčku sekunde

Tonika Zupan (desno): »Naša izkušnja je lahko marsikomu v 
razmislek in poduk.« (Foto: Marija Šukalo) 

V Centru za družine Medgen hi-
ša na Rečici ob Savinji je bila prvo 
sredo v februarju predstavitev knji-
ge Tonike Zupan iz Radeč z naslo-
vom Ne predamo se! Z voljo do ne-
skončnosti. Avtorica je v omenjeni 
knjigi zbrala spomine in zahvale ter 
molitve na poti ozdravitve sina Am-
broža, ki je pred tremi leti kot kole-
sar v prometni nesreči utrpel težke 
poškodbe, njegovo življenje je vise-
lo na nitki.

KAKO SE ŽIVLJENJE V TRENUTKU 
OBRNE NA GLAVO

Uvodoma je avtorica knjige pre-
ko kratkega filma predstavila sina 
in njegove aktivnosti do usodnega 
dne v začetku avgusta, ko se je v bli-
žini doma zgodila prometna nesre-
ča. Ob tem je poudarila, da je žele-
la prikazati, kako življenje strmogla-

vi in se spremeni v delčku sekunde. 
Odlomke iz Tonikinega dela je prebi-
rala Neža Brezovnik. 

KNJIGA KOT DNEVNIK
Knjiga, ki je izšla v samozaložbi, je 

napisana kot dnevnik. Avtorica pra-
vi, da je sprva želela zapisati le spo-
mine zase in za družino, pozneje pa 
se je na pobudo prijateljev odločila, 
da bo izdala knjigo. »Naša izkušnja je 
lahko marsikomu v razmislek in po-
duk. Skozi njo smo se ogromno na-
učili. Morda bo komu zgodba v oporo 
v podobni situaciji,« je povedala Zu-
panova. Pisanje je bilo zanjo terapi-
ja, saj je skozi ustvarjanje podoživela 
vse dogodke pred tremi leti. Pot na-
zaj je bila izredno težka in dolgotraj-
na. Potrebno je bilo ogromno volje, 
moči, potrpljenja, upanja, poguma in 
pozitivne energije. 

ZGODBA S SREČNIM KONCEM
»Pri nas se je, hvala bogu, zgod-

ba končala s srečnim koncem, vsi 
pa vemo in se zavedamo, da je bil to 
pravi čudež. V trenutku postaneš ne-
bogljen in odvisen od drugih. Tedaj je 
še toliko bolj pomembno medseboj-
no zaupanje in spoštovanje,« je še 

dejala Zupanova, prepričana, da so k 
okrevanju sina pripomogle tudi šte-
vilne molitve sorodnikov, sosedov in 
prijateljev in nenazadnje romarjev, ki 
so se tistega usodnega avgusta po-
dali z Rečice na Brezje. Tudi sama je 
bila večkrat z njimi na omenjeni poti. 

Marija Šukalo

Založba Modrijan je v zbirki Bra-
lec izdala pretresljiv roman o pa-
steh sodobne družbe: odtujenos-
ti, pomanjkanju globokih čustev in 
nepotešenosti kot posledici hipnih 
užitkov. Glavna junakinja romana je 
cenjena norveška likovna umetni-
ca, ki neizmerno hrepeni po telesni 
in čustveni združitvi z umetnostnim 
zgodovinarjem Johannesom, nje-
ga pa umetnica telesno ne privlači, 
ampak jo vidi zgolj kot družabnico.

V obsedenosti, da bi se z njim 
združila, umetnica, ki je sicer zelo 
svobodomiselna ženska, vedno bolj 
izgublja sebe. V osrednjo zgodbo 
sta vpleteni še dve ženski, galerist-
ka Abel in njena hčerka Lily. Prota-

gonistka ju spozna med pohajkova-
njem po Bordeauxu, kjer postavlja 
svojo novo razstavo. Ob ženski sta 
prav tako polni hrepenenj, možnost 
izpolnitve pa se obeta zgolj eni.
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KONCERT GODBE ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE V VELENJU

Z glasbenim popotovanjem navdušili poslušalce

Zgornjesavinjski godbeniki na velikem odru Glasbene šole Velenje (foto: Blanka Kroflič)

Pihalni orkester Premogovnika Velenje že 12. 
sezono zapored pripravlja sklop štirih abonmaj-
skih koncertov. V preteklih letih so program po-
leg domačega orkestra popestrili najuglednej-
ši pihalni orkestri iz Slovenije in tujine. V letoš-
nji abonmajski niz so organizatorji povabili tudi 
Godbo Zgornje Savinjske doline. 

SVOJEVRSTEN IZZIV IN NEPOZABNA 
IZKUŠNJA

Koncerti potekajo na velikem odru Glasbene 
šole Velenje. Igrati na takšnem odru je za glas-
benike svojevrsten izziv in nepozabna izkušnja. 

V soboto, 17. februarja, so jo doživeli tudi člani 
zgornjesavinjske godbe.

GOSTJE IZVRSTNE VOKALISTKE ZASEDBE 
SONČNICE 

V svoj program so vključili dobršen del skladb, 
ki so jih predstavili na letnem koncertu v Mozirju, 
katerega tematika je bila glasba Balkana. V prvem 
delu koncerta je orkester izvedel del programa za 
prihajajočo tekmovanje slovenskih godb v prvi te-
žavnostni stopnji. V drugem delu so se kot gostje 
predstavile izvrstne vokalistke zasedbe Sončnice, 
ki so se pod umetniškim vodstvom Katje Gruber z 

veseljem ponovno odzvale povabilu godbenikov. 
Glasbeno popotovanje godbenikov od Grčije, Ma-
kedonije, Romunije, Srbije preko Dalmacije do Slo-
venije je navdušilo poslušalce.

NA DRŽAVNEM TEKMOVANJU ZNOVA V BOJ 
ZA VRH

S tem koncertom so godbeniki pod vodstvom 
Tomaža Podlesnika dokazali, da sodijo v sam vrh 
slovenskega godbeništva. Zdaj jih do konca maja 
čakajo vaje za nastop na državnem tekmovanju, 
kjer imajo namen znova poseči po najvišjih mestih.

Matej Kranjc

SREČANJE HARMONIKARJEV ANDREJA RAKA NA LJUBNEM OB SAVINJI

Frajtonarico zamenjali keglji in krogla

Tudi pri športno-rekreativnem 
druženju ni šlo brez glasbe. 

(Foto: arhiv Andreja Raka) 

Na Ljubnem ob Savinji so se na tradicional-
nem športno-rekreativnem druženju sreča-
li harmonikarji Andreja Raka. Srečanje je bilo 
namenjeno sprostitvi, frajtonarico so zamenja-
li keglji in krogla. 

INDIVIDUALNI PRISTOP K POUČEVANJU
Andrej Rak svoje znanje predaja učencem 

že več kot desetletje in pol. Poudarek njegove-
ga poučevanja je na osnovah igranja, prilagodi 
pa se nivoju učenčevega znanja in sposobnos-
ti igranja. Prav tako se prilagodi željam učenca 
glede na vrsto skladb, avtorjev in žanrov. Njegov 
najmlajši učenec šteje pet let, najstarejši pa se-
demdeset. Učne ure potekajo na osnovnih šolah 
v Mozirju, Gornjem Gradu in Lučah. 

UČENCI USPEŠNI NA TEKMOVANJIH
Da je Rak pri svojem delu uspešen, dokazujejo 

tudi dobre uvrstitve njegovih učencev na različnih 
tekmovanjih, kot sta Zlata harmonika Ljubečne in 

mednarodno tekmovanje harmonikarjev za nag-
rado Avsenik, mnogi pa igrajo v različnih glasbe-
nih sestavih. 

Marija Šukalo
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Zdravstveno-vzgojne delavnice v zdravstvenem 
domu Nazarje

V sklopu mednarodnega pro-
grama CINDI, ki deluje v okviru 
Svetovne zdravstvene organizaci-
je, organiziramo številne brezplač-
ne delavnice na temo zdravja. De-
lavnice so namenjene širši popu-
laciji in prilagodljive za vse staro-
stne skupine. Tim sestavlja diplo-
mirana medicinska sestra, diplo-
mirani fizioterapevt in univ. dipl. 
psihologinja. 

V letu 2018 se bomo vključeva-
li v lokalne skupnosti in delavni-
ce izvajali po celotni Zgornji Sa-
vinjski dolini, saj nekaterim vo-
žnja predstavlja oviro pri obisku 
delavnice. Na voljo bomo tudi de-
lovnim organizacijam in različnim 
društvom. Izbor je širok in zaje-
ma delavnice, kot so Zdravo hujša-
nje, Gibam se, delavnice Spoprije-
manja s stresom, depresijo, tehni-
ke sproščanja in še veliko drugih. 

da še z večjo vnemo in motiva-
cijo pomagamo ljudem do uspe-
ha. Velikokrat se sprašujem, zakaj 
ljudje raje zapravljajo kupe denar-
ja za nakup raznih prehranskih do-
polnil in obiskujejo razna srečanja 
(katerih ne manjka po naši dolini), 
da bi dosegli svoj cilj, medtem, ko 
jim mi nudimo brezplačne delavni-
ce? Je to res edini način za spre-
membo življenjskega sloga? Vsaka 
sprememba v našem življenju terja 
svoj davek, vendar če je to za naše 
zdravje, se ni mar potruditi? 

Zato vas vljudno vabimo, da 
se nam v prihodnosti pridružite. 
Vse informacije glede delavnic 
lahko dobite pri osebnem zdrav-
niku, v zdravstvenem domu ali 
na telefonski št. 031/640-234.  

Koordinatorka ZVC 
Saša Podpečan

Nekatere so kratkotrajne in trajajo 
samo en dan/eno uro, spet druge 
daljše, saj zahtevajo dolgotrajnej-
šo spremembo življenjskega sloga. 
Takšna delavnica je Zdravo hujša-

nje, kjer so udeleženci deležni pre-
davanja in telesne aktivnosti in tra-
ja vse skupaj 18 tednov. Končni re-
zultati so res presenetljivi in to je 
tisto, kar nam daje zadovoljstvo, 
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Zdravstveno-vzgojni tim

ZAVOD ANJA DEAFSKI

Danica Stropnik predstavila 
Dotik sočutja iz večnosti

V zgodbi Danice Stropnik je vsakdo našel kakšen nasvet, ki je lahko 
koristen v težkih trenutkih življenja. (Foto: Ivan Drev) 

Na Prešernov dan je na sede-
žu zavoda Anja deafski v Lepi Njivi 
potekala predstavitev knjige Do-
tik sočutja iz večnosti, katere av-
torica je domačinka Danica Strop-
nik. Dogodka se je udeležilo lepo 
število krajanov.

Knjiga je nastala sedem let po 
smrti avtoričinega sina Aleksa in 
je napisana kot spomin nanj ter 
zahvala za čas, ki ga je lahko pre-
življala z njim. Obenem je zahvala 
za spoznanja, ki so sledila. 

Primož Vajdl

Dodatne multimedijske  
vsebine za bralce 
Savinjskih novic na
www.savinjske.com
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KMEČKA BURKA NAŠLI SO SE

S pomočjo mešetarja in silom prilike v zakonski stan

Mlada gledališka skupina KD Lepa Njiva je iz gledalcev izvabila obilo smeha, ko je uprizorila 
sklepanje poroke s pomočjo mešetarja. (Foto: Barbara Rozoničnik) 

Škobčev Blaž in Pihačev Gašpun (desno)
sta morala pokazati tudi svoje plesne 
sposobnosti. (Foto: Barbara Rozoničnik) 

Tokratna predstava KD Lepa njiva nas odpelje v 
čas med obema vojnama. Nace, sin vdovca Gor-
janca, bi se rad oženil, toda doma ima dve sestri in 
dokler ti dve ne gresta od hiše, z njegovo poroko ne 
bo nič. Z očetom prosita za pomoč mešetarja Lipe-
ta, ki v želji po zaslužku takoj prične iskati sestrama 
ženina. Istočasno se kmečka fanta Blaž in Gašper 
spopadata z drugimi težavami. Rada bi se znebila 
svojih dekel, poleg tega jima grozi »davek na sam-
ce«. Lipe tudi tema dvema priskoči na pomoč in ta-
ko po zapletih in pripetljajih popelje dve osamlje-
ni duši in dva do takrat zaprisežena samca v sed-
mi zakrament.
GLEDALIŠČNIKI NASMEJALI S KMEČKO BURKO

Zadnja leta so v KD Lepa Njiva uprizarjali novo-

dobne komedije, tokrat pa so se odločili za spre-
membo in uprizorili kmečko burko z naslovom 
Našli so se, ki so jo priredili v domače narečje. Mla-
da ljubiteljska gledališka skupina vsako leto pripra-
vi vsaj eno predstavo, ki jo odigrajo najprej na do-
mačem odru, sledijo gostovanja v sosednjih krajih.

IZBIRAJO PREDSTAVE S SPOROČILNO 
VREDNOSTJO

Po besedah Primoža Vajdla, ki se je tokrat sku-
paj s Saro Kramar preizkusil v vlogi režiserja, izbi-
rajo predstave, ki so gledalcem blizu in imajo spo-
ročilno vrednost. Njihovo vodilo je, da vsako leto 
v svojo sredino privabijo čim več mladih igralcev, 

gledalcem pa želijo s predstavami amatersko gle-
dališče prikazati v kar se da dobri luči.

»Čeprav živimo v majhnem kraju, se trudimo, da 
se izkažemo kar se da profesionalno. Sodelujemo z 
drugimi gledališkimi skupinami, občasno se ude-
ležujemo tekmovanj in gledaliških srečanj,« je po-
vedal Vajdl.

Premiero igre, na kateri sta mladima režiserje-
ma kot mentorja stala ob strani Bert Savodnik in 
Aleš Podrižnik, si je 3. februarja ogledalo več kot 
sto smeha željnih gledalcev, na ponovitvi pa so jih 
našteli preko 80.

Barbara Rozoničnik

LITERARNI VEČER V LUČAH

Preplet žlahtne slovenske besede in glasbe 

Članice kulturnega društva so sodelovale z recitacijami in branjem literarnih del največjih 
slovenskih pesnikov in pisateljev. (Foto: Marija Lebar) 

V Lučah so v četrtek, 15. februarja, v okviru me-
seca kulture izvedli zanimiv literarni večer, ki so ga 
popestrili s petjem in glasbo. Dogodek je organi-
ziralo Kulturno umetniško društvo Toneta Mlačni-
ka Luče v sodelovanju z Osnovno šolo Blaža Arni-
ča. Gostoljubje dogodku in obiskovalcem je ponu-
dila starodavna Juvanova hiša.

IZVAJALCI PROGRAMA VSEH STAROSTI
Nastop, ki je izpostavil medgeneracijsko noto, 

so povezovali učenci osnovne šole. Z recitacijami 
in branjem literarnih del največjih slovenskih pe-
snikov in pisateljev so sodelovale članice domače-
ga kulturnega društva, ki od lani nosi ime enega 
izmed plodovitih lučkih ustvarjalcev Toneta Mlač-
nika. Na tega cenjenega domačina so se spomni-
li tudi v nastopu, ko so tri učenke zapele njegovo li-
rično pesem o skriti planinski cvetki. K doživetemu 
glasbenemu programu so piko na i dodale nekate-
re na citre zaigrane skladbe.

LITERATURI ZAGOTOVLJENA PRIHODNOST 
V literarnem delu večera so preleteli zgodovino 

slovenske književnosti od najzgodnejših začetkov 

do sodobnih avtorjev. Tako ni manjkal niti Valen-
tin Vodnik, pa France Prešeren s svojo vizionarsko 
Zdravljico. Vsi so se zamislili ob Cankarjevi Skodeli-
ci kave in ob tenkočutni Gregorčičevi pesmi posve-
čeni Soči. Za veselejšo noto je poskrbel odlomek o 
Jurčičevem Krjavlju, za sodobno besedo pa pesem 
nedavno nagrajenega Borisa A. Novaka. 

Kot je bilo povedano v veznem besedilu, se 

za bodočnost slovenske literature ni bati, saj že 
ustvarjajo nadobudni mladi avtorji in avtorice. Dve 
izmed slednjih sta prebrali lastni literarni deli. Prva 
je bila pesem z akrostihom, posvečena Sloveni-
ji, druga pa domišljijska zgodba o vilah in škratih. 
Obe deli sta bili pred tem nagrajeni na literarnem 
natečaju zgornjesavinjskih šol. 

Marija Lebar
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OLIMPIJCI PO RODU IZ NAŠE DOLINE

Najbolj uspešna brat in sestra na olimpijadi leta 1980 sta 
rodom z Ljubnega ob Savinji

V nedeljo so se končale zimske olimpijske igre v Južni Koreji, na 
katerih sta Zgornjo Savinjsko dolino zastopala Tina Robnik in Timi 
Zajc. Ob zimskih igrah se vsakokrat obnovijo pogovori o tem, da sta 
hitrostna drsalca Beth in Eric Heiden, najbolj uspešna brat in sestra 
na zimskih olimpijskih igrah v Lake Placidu leta 1980, rodom z Ljub-
nega ob Savinji. Po sledeh te zgodbe smo obiskali njuno sorodnico 
Marijo Firšt iz Radmirja.

EDEN NAJUSPEŠNEJŠIH ZIMSKIH 
OLIMPIJCEV

Američan Eric Arthur Heiden je le-
ta 1980 osvojil kar pet zlatih medalj 
v hitrostnem drsanju in s tem postal 
eden najuspešnejših zimskih olim-
pijcev v zgodovini olimpijskih iger. 
Družinski uspeh je na istih igrah do-
polnila njegova sestra Elizabeth Lee 
»Beth« Heiden Reid, ki je takrat osvo-
jila bronasto kolajno. Oba sta se kas-
neje posvetila profesionalnemu ko-
lesarjenju. Beth je v kolesarjenju leta 
1980 osvojila ameriško državno ce-
stno prvenstvo in svetovno cestno 
prvenstvo. Po olimpijskih igrah je 
osvojila študentsko prvenstvo v teku 
na smučeh leta 1983 in postala vsea-
meriška prvakinja v istem športu.

Danes je Eric uspešen kirurg orto-
ped. Beth je diplomirala na vermont-
ski univerzi, živi v Kaliforniji in ima tri 
otroke. Družinsko olimpijsko tradicijo 
nadaljuje njena hčerka Joanne Reid, 
ki je bila ameriška študentska prva-
kinja v teku na smučeh, na pravkar 
končanih olimpijskih igrah pa je za-
stopala ameriške barve v biatlonu. 

VEZ MED SORODNIKI
Že pred leti so Ljubenci znali po-

vedati, da ima uspešna športna dru-
žina korenine v naših krajih. Obiskali 
smo Franca in Marijo Firšt, ki sta nam 
potrdila to zgodbo. Kremžarjeva Liza, 
Elizabeta Visočnik, ki je bila teta Ma-
rijinemu staremu očetu, se je z mo-
žem Silvestrom Kumerškom odpra-
vila v Ameriko. Sama se nikoli nis-
ta vrnila v Slovenijo, je pa stike z do-
movino prednikov vzpostavila in dol-
ga leta vzdrževala njuna hčerka Olga 
Thomsen Kumershek. 

Velikokrat je poslušala pripovedo-
vanje svoje mame o njenem doma-
čem kraju, najbolj pa si je zapomnila 
pripovedovanje o mogočni hruški, ki 
še danes stoji na njihovi domačiji. Ta 
je postala vez med sorodniki, Olga pa 
je sorodnike v Zgornji Savinjski dolini 
obiskovala vsake dve leti. Olga je bila 
stara mama od Erica in Beth.

BETH OBISKALA SORODNIKE NA 
LJUBNEM

Beth je lani poleti z možem obi-
skala sorodnike na Ljubnem. Z leta-
lom sta pristala v Benetkah, nato sta 
se s tandem kolesom odpravila v na-
šo dolino in obiskala slovenske so-

rodnike in nadgradila stike, ki so že 
prej obstajali preko pisem. Družinske 
vezi in stiki ostajajo kljub veliki raz-
daljam in časovni distanci, zgornje-
savinjski geni pa so bili kamenček v 
mozaiku uspešne olimpijske zgodbe 
družine Heiden.

Beth Heiden Reid nam je poveda-
la, da sta lani poleti z možem Russel-
lom obiskala lep zgornji tok reke Sa-
vinje. Nista povsem prepričana v to, 
kako sta povezana s slovenskimi so-
rodniki, saj so podrobnosti o njenih 
prednikih v avstrijskih arhivih. Ve, da 
družina njene babice izvira z Ljubne-
ga in da je babica tam preživela veli-
ko poletij, ko je obiskovala svojo dru-
žino. Babica Olga Thomsen Kumer-
shek se je tam počutila kot doma, za-
to je s svojo družino delila ljubezen 
do Ljubnega. 

PRESENEČENA NAD 
PODOBNOSTJO SORODNIKOV
Beth je od svojega 23. leta pisa-

la pisma Mariji Firšt. Ko je lani pole-
teli obiskala Ljubno, je bila presene-
čena, kako so nekateri njeni sorodni-
ki podobni njeni babici Olgi. Počuti-
la se je kot del njih, saj so ju z mo-
žem lepo sprejeli in obravnavali kot 
družino. Popeljali so ju okrog in orga-
nizirali slovenski piknik, zato sta se z 
možem počutila Slovenca in še ved-
no se. Mlajši ljudje na Ljubnem so ji 
poslali elektronsko pošto in jo našli 
na facebooku, kar ji je omogočilo, da 
sta našla Marijino gostilno. V Slove-
nijo si želi pripeljati tudi svojo hčer-
ko Joanne, olimpijko, ki je žal zelo za-
sedena.

Njena babica Olga je odraščala v 
West Allisu v državi Wisconsin v slo-
venski soseski. Leta kasneje je bi-

lo tam zgrajeno prvo hitrostno drsa-
lišče v ZDA. Tam sta Beth in Eric Hei-
den trenirala skoraj vsak dan in se 
zadrževala pred velikimi tekmovanji. 
Spomni se, da je bilo v soseski še ve-
liko Slovencev, ki so govorili sloven-
sko z njeno babico in njenim bratom 
Emilom Kumershekom. Žal ji je, da se 
ni naučila slovenščine. Jo je pa babi-
ca naučila, kako narediti potico, ja-
bolčni zavitek in kruh. Ko je lani obi-
skala Ljubno, je jedla skoraj povsem 
enake dobrote.

Roman Mežnar

Beth Heiden Reid z možem Russellom in otroci. V sredini je Joanne 
Reid, ki je na letošnjih zimskih olimpijskih nadaljevala olimpijsko 
tradicijo družine Heiden in zastopala ameriške barve v biatlonu.

Ameriški olimpijci na sprejemu pri takratnem predsedniku 
ZDA Jimmyju Carterju. Eric Heiden je prvi z desne. Sliko nam je 

posredoval Maks Juvan.

Olga Thomsen Kumershek je 
vzpostavila vezi z domovino 
svojih prednikov in jih dolga 

leta ohranjala. Na sliki je z 
možem Arthurjem Thomsenom.
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Kultura, Ljudje in dogodki

SREČANJE SMUČARJEV PO STAREM

Lep praznik smučarske nostalgije v Bočni 

Odločen odriv in dolg skok Izaka 
Bevca iz ekipe Podmeninski 

gadje (Foto: Jože Miklavc) 

Smučarji veterani so se v sprevodu sprehodili do smučišča na Vbi. 
(Foto: Jože Miklavc) 

Prejšnjo soboto se je ekipi Pod-
meninski gadje, ki deluje pod 
okriljem Planinskega društva Gor-
nji Grad, in soorganizatorjem iz 
Bočne nasmehnilo lepo vreme, 
ki je omogočilo izvedbo tekmova-
nja smučarjev s staro opremo. Na 

progi Vba se je med lesenimi ko-
lički pomerilo 37 smučarjev iz os-
mih društev, kasneje na skokih pa 
14 skakalcev. Čeprav olimpijade ni 
omenjal nihče, je vse potekalo v 
olimpijskem duhu: važno je sode-
lovati in se družiti, zmagali so vsi.

ORGANIZATORJI DOBRO 
OPRAVILI DELO

Kot je povedala predsednica Pod-
meninskih gadov Djurdjica Bergant, 
je bilo v organizacijski ekipi opravlje-
nega veliko dela, pomagali so jim še 
mnogi drugi: članice Društva pode-
želskih žena, gasilci PGD Bočna, sku-

pina Pušeljc in Frajtonarji izpod Me-
nine. Po sprejemu v kulturnem domu 
sta udeležence nagovorila predse-
dnica gornjegrajskih planincev Aloj-
zija Suhovršnik in župan Stanko Og-
radi ter jim zaželela varno smučanje. 

PAŠA ZA OČI
Sprevod staro-smučarsko opre-

mljenih udeležencev se je nato na-
potil na znano smučišče nad Boč-
no. Paša za oči so bila tako smučar-
ska oblačila in oprema kot prikaza-
ne tehnike veleslalomu podobne vo-
žnje. Ob kakšnem nerodnem padcu 
ni manjkalo smeha, za uvrstitev pa je 
štel čas in pravilnost izpeljane proge.

STILSKO IZPILJENI SKOKI
Ob simbolični vetrovni izravna-

vi so merilci izmerili le skoke do kri-
tične točke 6.500 milimetrov, večina 
je bila brez vzgonskega vetra krajših. 
Najdlje so poleteli Ema Rajgl, Lidija 
Rezoničnik in Janez Lah (Veseli Sa-
vinjčani) in Frenk Rezoničnik ter Ma-
tevž Križnik - rekorder (Podmeninski 
gadje).

Jože Miklavc

POKAŽI KAJ ZNAŠ V BOČNI

Igranje na odru uvod v glasbeno druženje 

Sara Lamprečnik je zapela ob spremljavi očeta Bojana na kitari in Iva Mavriča na basu. 
(Foto: Štefka Sem) 

Prireditvam v mesecu kulture se je letos prid-
ružil tradicionalni Pokaži kaj znaš v Bočni, ki ga 
organizira Kulturno društvo Bočna. Mladi glas-
beniki in posamezniki ter skupine »s kilometri-
no« so si prijateljsko delili oder in napolnili dvo-
rano do zadnjega kotička. Da je bila prireditev 
še bolj odmevna, so poskrbeli kurenti, ki so ob 
navdušenju obiskovalcev prekinili program in z 
zvonci preganjali zimo. Prireditev je povezovala 
Branka Pistotnik, ki je s humornostjo dostojno 
parirala predhodnikom.

MLADI TALENTI NA SCENI
Med nastopajočimi je letos izstopala do-

mačinka Sara Lamprečnik, ki je v družbi oče-
ta Bojana na kitari in Iva Mavriča na basu od-
pela dve skladbi, med drugim priredbo sklad-
be Moja od Modrijanov. Nastopila sta še dva 
Lamprečnika, in sicer Klemen in Jani, bra-
tranca in harmonikarja, ki sta zaigrala posa-
mič in skupaj. Na harmoniki je dokazal svoj 
talent tudi Amadej Kolenc, za harmonikarski 
šov pa je poskrbela sedmerica, ki se pogos-
to pojavlja na odrih po dolini, z imenom Sver-
janski gadi.

DOMAČI ODER ZA ŠTEVILNE NASTOPAJOČE
Ženska vokalna zasedba Viva la Bočna se je 

tokrat drugič pojavila na domačem odru in po-
žela močan aplavz. Poslušalce sta očarali tudi 
članici Dua Opala. Tudi Tilen Mlačnik in Marcel 
Ugovšek, harmonikar in kitarist, sta na bočkem 
odru nastopila že večkrat, vedno sta dobrodo-

šla in zabavna gosta. Vse bolj znani Florjanski 
fantje so tokrat opravili prvi nastop na bočkem 
odru, za konec pa so nekaj skladb odigrali člani 
ansambla Kratek stik. Glasbeno praznovanje se 
je nato z odra preselilo v spodnje prostore kul-
turnega doma, kjer je zabava trajala še dolgo.

Štefka Sem
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Pisma bralcev, Kronika, Zahvale

ob slovesu dragega moža, ata, starega ata in brata

Ivana ATELŠKA
iz Šmihela nad Mozirjem
30. 3. 1938 - 15. 2. 2018

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijate-
ljem za izrečena sožalja in da ste nas v teh težkih trenutkih tolažili in 
nam stali ob strani. Hvala za darove za svete maše ter za sveče in cvet-
je, ki je našega dragega ata pospremilo na njegovi zadnji poti.

Še posebej bi se radi zahvalili gospodu dekanu Sandiju Korenu za 
darovano pogrebno sveto mašo in opravljen cerkveni pogreb. Hvala 
tudi patru Christianu Gostečniku za somaševanje, Albini Rajter za so-
čutne besede slovesa, šmihelskim cerkvenim pevcem za obogatitev 
svete daritve in vsem praporščakom. 

Hvaležni smo tudi zdravnici dr. Kseniji Mijin Steiner, patronažni 
medicinski sestri Sonji Herman Robnik, ekipi nujne medicinske po-
moči in kolektivu Bolnišnice Topolšica za večletno zdravljenje in po-
moč v najtežjih trenutkih. Hvala tudi medicinski sestri Tini Goltnik, 
ki ga je v zadnjih dnevih življenja redno obiskovala, in gospodu Al-
fonzu Lampretu za podelitev bolniškega maziljenja.

Hvala vsem, ki ste ga v tako lepem številu pospremili k njegovemu 
zadnjemu počitku.

Žalujoči žena Veronika, sinovi Janko, Stane in Simon 
z družinami in sestra Milena z družino

Vsi bomo enkrat zaspali,
v miru počivali vsi,
delo za vselej končali
v hišo Očetovo šli.
(A. M. Slomšek)

ZAHVALA
IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

•	 AVTOBUS	ZAPELJAL	Z	VOZIŠČA
Parižlje: 22. februarja okoli pol sedme ure zjutraj je na relaciji Mozir-

je – Šentrupert, malo pred križiščem za Parižlje in Braslovče, avtobus, 
na katerem so bili dijaki, zapeljal s ceste na njivo. Vzrok nesreče je bilo 
poledenelo vozišče, saj je voznik avtobusa, ki je imel vso potrebno zim-
sko opremo, v levem ovinku obrnil volan v smeri vožnje, avtobus pa je 
zdrsnil naravnost s cestišča. V nesreči nihče ni bil poškodovan. Dijaki 
so počakali v avtobusu na toplem, dokler ni v dobrih desetih minutah 
ponje prišel drug avtobus. Policisti so z meritvami naknadno ugotovili, 
da je voznik v ovinek zapeljal s hitrostjo 27 kilometrov na uro. Avtobus 
so nato brez poškodb potegnili nazaj na cestišče.
•	 OSKRBELI	OBOLELO	OSEBO

Mozirje: 22. februarja ob 13.52 so na Šolski ulici v Mozirju gasilci 
PGD Mozirje s tehničnim posegom odprli vhodna vrata stanovanjske-
ga objekta in s tem omogočili vstop do obolele osebe reševalcem NMP 
Mozirje.
•	 TATVINA	GORIVA

Prihova: V noči na 24. februar je neznani storilec z delovišča na Pri-
hovi iz več delovnih strojev ukradel okoli 1.000 litrov goriva. Policisti in-
tenzivno zbirajo informacije o dogodku.
•	 GASILCI	POGASILI	GOREČE	SAJE

Kokarje: 25. februarja so ob 11.42 v dimniku stanovanjske hiše zago-
rele saje. Posredovali so gasilci PGD Gorica ob Dreti, ki so pogasili go-
reče saje in očistili dimno tuljavo, gasilci PGD Nazarje pa so nato s ter-
movizijsko kamero pregledali dimnik ter okolico.

Kakršna plošča, takšna muzika (SN 8, str. 7-8)
Dva dneva pred napovedano »ru-

sko« zimo še pač ne nosim rokavic, 
zato sta me v SN zbodla dva članka. 
In sicer o nedavnih stavkah v javnem 
sektorju in o t. i. prizadevanjih države 
za našo poplavno varnost. 

Pa pojdimo kar na prvo točko. 
Upravičeni do stavke bi bili – ne sa-
mo po mojem – pravzaprav vsi dr-
žavljani. Izvzeti bi morali le prvo-
razredne, ki si iz našega skupnega 
»žaklja« vzamejo mnogo več, kot jim 
pripada, in kot lahko sploh sproti po-
rabijo. Prav zato za večino od nas, 
drugorazrednih, ostane premalo, in 
jasno je, da s tem ne moremo in ne 
smemo biti zadovoljni. In to prav za-
radi dejstva, da bi bilo denarja za vse 
dovolj, če ga manjšina ne bi – čisto 
po domače povedano – kradla. Seve-
da se od osamosvojitve sem ne do-
gaja ničesar, kar se ni že v prejšnji 
državi, a takrat tega nismo opazili. Si-
cer to prakticirajo prav vse komuni-
stične države na tej obli. Naše neza-
dovoljstvo je torej nedvomno lahko 
zelo veliko, toda vsakomur bi mora-
lo biti jasno, da tudi uspešna stavka 
ne bi mogla biti razlog za pravo zado-

voljstvo. Uresničitev tokratnih zahtev 
bi namreč državo stala na leto le ne-
kaj fičnekov manj kot milijardo evrov. 
Teh pa, jasno, nimamo. Nič zato, bo 
marsikdo rekel, se bomo pa zadol-
žili. Tako mislijo in žal tudi delajo vse 
leve vlade, ki bi brez »pufov« morale 
odstopiti že par dni po prisegi njenih 
članov, da bodo delovali v interesu 
države. Tudi vsaj malo razumnemu 
človeku je jasno, da je s takimi pra-
ksami treba končati, sicer bomo za-
namce popolnoma onemogočili. Kdo 
pa bo sploh hotel ostati v Sloveniji, 
odplačevati njene dolgove, za svoje 
delo pa prejemati tako rekoč napi-
tnino? Tako bo Slovence morala vse 
bolj nadomestiti tuja delovna sila, da 
bo država sploh lahko funkcionira-
la. Staroselci, torej Slovenci – dokler 
jih sploh še kaj bo – bodo imeli vse 
več težav, a nič več križev, kajti s šeri-
atskim pravom bodo prepovedani. A 
tudi zvezda in njeni verniki. Na vseh 
minaretih, današnjih zvonikih, bodo 
polmesci, cerkve pa po vzoru Hagie 
Sofie džamije. Številni pač ne znajo 
logično razmišljati, ne »kapirajo« ni-
ti, če jim še tako pomagaš. 

Še ena stvar pod prvo točko: 
le človek (država), ki ni povsem 
zdrav, v smislu »dihtik«, bo, tudi 
ko se še kar zadolžuje, prenehal z 
varčevalnimi ukrepi, potem ko mu 
po izključni zaslugi njegovih go-
spodarskih partnerjev malo bolje 
kaže, v bistvu pa gre le za predvo-
lilno potezo.

In že smo pri poplavah, oziroma 
pri obljubah, kako ne bodo politi-
ki še (-le) tik pred volitvami trudi-
li, da bi bile posledice poplav tu-
di v Zg. Savinjski dolini čim manj-
še. Malo morgen. Kdor hoče, naj 
jim verjame. Mene ne bo med nji-
mi. Navsezadnje je s temi popla-
vami oziroma z njihovimi posledi-
cami povsod v državi enako. To pa 
samo zato, ker se samo nič ne na-
redi, od obljub pa je bolj malo. Ko 
bomo spet dokapitalizirali banke, 
se bo denar že našel. 

Prej ali slej bodo spet poplave. 
Nazarje bo pod vodo, kot že nekaj-
krat, a krivca za to (še) ne bo, ker 

pod to oblastjo vsaj pravih krivcev 
pač ni in ne more biti. Lep primer 
je »krivec« za našo katastrofalno 
vojsko. 

Bližajo se volitve, po katerih bi 
lahko zakorakali v novo, še nikoli 
svetlejše obdobje slovenske zgo-
dovine. Vendar zelo dvomim, da 
se bo to lahko zgodilo. Predobro 
namreč poznam naše ljudi. Toč-
neje, ne prepoznam jih več. Vča-
sih kar ne vem, komu se je utrga-
lo: meni ali njim. Vsekakor pa, ko 
berem rezultate volitev oz. refe-
rendumov, postajam bolj siguren 
vase. Seveda bi me zelo veselilo, 
če bi po volitvah ugotovil, da se 
motim. Da Slovenci vendarle ni-
so tako nebogljeni, kot so bili še 
na zadnjih volitvah, skratka, da 
se jim je odprlo. A to bi nedvom-
no bil že čudež. Ti pa žal niso ne-
kaj vsakdanjega. 

Janez Mavrič
Attemsov trg 8

Gornji Grad 
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Zahvale, Oglasi

Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.

ZAHVALA

Marija ANŽIN
iz Spodnje Rečice

22. 3. 1924 - 22. 2. 2018

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate-
ljem in znancem za podarjeno cvetje, sveče, stisk roke in izreče-
na sožalja.

Žalujoči vsi njeni, ki jo bomo zelo pogrešali

Zdaj se spočij, izmučeno srce,
zdaj se spočijte zdelane roke.
Zaprte so utrujene oči,
le moja drobna lučka še brli.
(Svetlana Makarovič)

ZAHVALA

Za večnost je zaspal naš dragi

Marko FINKŠT
iz Cvetlične 13 v Nazarjah

Od njega smo se poslovili v soboto, 17. februarja 2018, na nazar-
skem pokopališču. Žalostni, ker je odšel, a hvaležni, da smo ga ime-
li, izrekamo toplo zahvalo vsem, ki ste nam bili sočutna bližina v času 
bolezni in ob slovesu. 

Iskrena hvala zdravstvenemu osebju v Nazarjah, Celju in v Ljublja-
ni za dolgoletno zdravljenje in lajšanje bolečin. Iz srca smo hvaležni 
bratom frančiškanom in sestram klarisam za vse njihove molitve in 
za duhovno oporo. 

Hvala vsem dobrim ljudem, ki ste v dolgih letih njegove bolezni skr-
beli, da Marko ni nikoli ostal brez pomoči, in nam vsem nesebično po-
magali. Iskreno in iz srca se zahvaljujemo vsem, ki ste poskrbeli za 
ganljivo poslednje slovo, duhovnikom, pevcem, govorniku, gasilcem, 
praporščakom in pogrebni službi Morana. 

Hvaležni smo za izraze sočutja, za darovane pozornosti, za cvetje, 
sveče in za svete maše. Naša topla zahvala pa velja tudi vsem, ki ste se 
od blizu in daleč prišli še zadnjič poslovit.

Hvala vsem in vsakemu posebej.

Žalujoči: žena Metka, hči Barbara in Iztok 
z družinama, brat Marjan in sestra Mija z družinama ter 

ostalo sorodstvo

Ko pa na zadnjo pot pokliče me Gospod,
pospremite me tja, kjer čaka Mati Nazarska.
V domači zemlji bom, ker tu je pravi dom.
Kraljici Nazarski se duša izroči ...
(T. Cigale)

ZAHVALA
Ob boleči izgubi drage mame, stare mame, prababice, 

sestre in tete

Antonije TERBOVŠEK
iz Florjana pri Gornjem Gradu

13. 1. 1929 – 13. 2. 2018

se iskreno zahvaljujemo vsem za izrečene besede sožalja, stiske 
rok, tople objeme, molitve ter podarjeno cvetje, sveče, dar za cer-
kev in svete maše.

Hvala osebju Bolnišnice Topolšica za njihov trud, skrb in pomoč.
Zahvaljujemo se gospodu župniku Ivanu Šumljaku in ministrantom 

za lepo opravljen obred. 
Hvala pogrebni službi Anubis, govorniku Jožetu za besede slove-

sa, pevcem, praporščakom in trobilnemu kvartetu.
Hvala vsem, ki ste nam kakor koli pomagali, pa vas nismo pose-

bej imenovali, vsem, ki ste nam v času slovesa stali ob strani in našo 
drago mamo v tako velikem številu pospremili k večnemu počitku.

Vsem ter vsakemu posebej, še enkrat, iskrena hvala. 

Žalujoči vsi njeni 

Za dobroto vaših rok,
ostala je beseda hvala,
ki v srcih naših 
za vedno bo ostala.
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Za razvedrilo

KANON GA JE PRIPRAVIL, DA SE OŽENI
Škobčev Blaž (Anže Goličnik, desno) in Pihačev Gašpun (Matjaž 

Letojne) sta se v kmečki burki Našli so se želela izogniti davku na 
samce, ki je veleval nakup kanonov za v bojne vrste. S pomočjo me-
šetarja (Žiga Vodovnik, levo) sta prišla do nevest, a žal prepozno 
ugotovila, da ima ena na hrbtu grbo kot kamela, druga pa je glu-
ha kot zemlja. 

V TANGICAH BI TENKO PISKALA
Čedna doktorica jezikoslovja Lidija Rezoničnik iz Otoka pri Boč-

ni je še ena iz gnezda Podmeninskih gadov in najštevilčnejše »ol-
d-ski« družine Rezoničnikovih v Sloveniji. Lidija je izjemna smučar-
ka med fižolovkami kot tudi poskočna na snežnem »skočniku«. Tok-
rat jo je poneslo v daljavo 3.964 milimetrov, nekaj točk pa je izgu-
bila za stil, ker je podrsala po tazadnji. Na njeno srečo pod unterco 
ni imela le tangic. 

DVOJNI LESENI AKSEL
Znani starodobni smučar, umetnik, inovator Brate Tavčar od 

škofjeloških Rovtarjev je na prizorišču starodobnega smučanja v 
Bočni po uspešno prevoženi progi presenetil še z dvojnim lesenim 
akslom in ostal celih kosti. Ko je vsem zbranim vzelo sapo, je nekdo 
izmed navijačev le izdahnil: »Bravo, Brane!«

(Foto: JM)

(Foto: JM)

(Foto: BR)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 10. številki SN

2018

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Informacije

Veter. postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21.
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazniki: od 
7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31.
Ambulanta za male živali: od pon. do pet. od 7. do 12. ure in od 15. do 18. ure, 
sobota od 7. do 8.30 ure.

D e ž u r n e 	 s l u ž b e

VETERINARSKO DEŽURSTVO

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO
Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob sobo-
tah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako velja tudi za dr-
žavne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva  so možni tudi 
zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE
Vse prijave okvar se javljajo direktno v Celje v center vodenja, od koder se 
nato napoti dežurni elektromonter na teren. 
(03) 42 01 000 (centrala)
(03) 42 01 180 (prijava napak na števcu) od 7. do 15. ure
(03) 42 01 240 (prijava napak na omrežju) 24 ur/dan

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ
Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041 621 950.
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.
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Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Petek,
2. marec

ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Počitniški februar 
ob 18.00. Galerija Mozirje
Potopisno predavanje Sejšeli - zeleni otoki 
v Indijskem oceanu

Sobota,
3. marec

ob 18.00. Osnovna šola Ljubno ob Savinji
Odbojkarska tekma – KLS Ljubno : ŽOK GSV Zava Ptuj
ob 19.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Koncert MePZ KD Ljubno ob Savinji in MePZ Tabor
ob 19.00. Kulturni dom Rečica ob Savinji
Kmečka burka Našli so se
ob 19.00. Kulturni dom Gornji Grad
7. etno večer Glej lušno je pr'nas!

Nedelja,
4. marec

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Predavanje z meditativno delavnico Igorja Markuže

 Ponedeljek,
5. marec

ob 18.00. Knjižnica Gornji Grad
Literarni večer z Nejko Štiglic

Torek,
6. marec

ob 8.00. Dom kulture Nazarje
Pohod DU Nazarje - Lomek nad Topolšico
ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka
ob 18.00. Galerija Mozirje
Predavanje Adriane Dolinar 
Konec zgage in ostalih želodčnih težav 

Sreda,
7. marec

ob 9.00. Kmetija Košutnik, Brezje 15
Prikaz obrezovanja visokodebelnih sadovnjakov
ob 14.00. Kmetija Birš, Dobletina 14
Prikaz obrezovanja visokodebelnih sadovnjakov
ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico
ob 18.00. Osnovna šola Ljubno ob Savinji
Dobrodelni koncert za nakup igral
ob 18.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Vse o paradižniku, svetovanje Jerneja Mazeja

Četrtek,
8. marec

ob 9.00. Kmetija Slatinšek, Rečica ob Savinji 39
Prikaz obrezovanja visokodebelnih sadovnjakov
ob 9.00. Kmetija Matk v Logarski Dolini 
Usposabljanje za strižca in sortirca volne
ob 14.00. Šolski sadni vrt in Rožnik v Mozirju
Prikaz obrezovanja vrtnih sadovnjakov
ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Gosja kraljica
ob 18.00. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Taščica
ob 20.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Meditirajmo skupaj (Zdenka Pavlin in Milan Zemljič)

Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa osta-
la dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in po-
ceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (menja-
va zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	TOTAL	
TV	paketov!		Gsm:	041/688-094.

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

◊	HIDRAVLIČNE	GIBLJIVE	CEVI
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo 
v kmetijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila ... Gsm 
041/354-505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	AVTOVLEKA	BIDER
Nudimo prevoze karamboliranih, pokvarjenih in izrabljenih vo-
zil, traktorjev in kmetijskih strojev ter gradbene mehanizacije; 
gsm 041/689-504.

Bider Matej s.p. Nizka 2, 3332 Rečica ob Savinji.

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše mesne pasme, 
brezplačna dostava, Fišar, Tabor; 
gsm 041/619-372.
Telico simentalko, pašno, brejo, 
prodam; gsm 041/239-017.
Prodam telico, brejo 8 mesecev, 
sr-ls; gsm 031/855-186.
Prodam teličko sr, 150 kg; gsm 
031/759-955.

Prodam telico lim/ck pasme; gsm 
031/501-250.
Prodam telico simentalko, brejo 
6 mesecev in bikca simental, 150 
kg; gsm 051/319-040.
Prodam kozla srnaste pasme in tri 
jagenjčke za zakol ali nadaljno re-
jo; gsm 031/557-996.
Telečje meso polovica; gsm 
031/800-046.

Prodam teličko lim/sl, staro 3 te-
dne; gsm 031/228-217.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim krave in telice za zakol 
ter bikce 200 kg, mesni tip; gsm 
031/832-520.
Kupim kravo, telico za zakol, do-
pitanje in teličke nad 100 kg; gsm 
031/533-745.

DRUGO – PRODAM
Prodam alu zaboj za prtljažnik vw 
caddy; gsm 040/684-238.
Prodam lita platišča original au-
di, vw 17 col, et 43, 5x112; gsm 
040/684-238.
Drva suha bukova, metrska, klaf-

tre, možen razrez in prevoz, pro-
dam; gsm 031/585-7435.
Prodam pajek sip 230, vile za bale; 
gsm 041/513-755.
Prodam balirko deutz – fahr za 
okrogle bale, l. 2009, 1. lastnik, 
12.900 eur; gsm 040/723-865.
Prodam zelo kvalitetno novo 
mesarsko klado; gsm 031/800-
852.
Ugodno prodam posteljo 200/90, 
masiva bor z letvenim dnom, pos-
telja je kot nova, malo rabljena; 
gsm 070/870-321.

NEPREMIČNINE
Oddam popolnoma opremljeno 
stanovanje; gsm 031/296-365.
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Oglasi

Na podlagi desetega odstavka 6. člena, drugega odstavka 18. člena in drugega odstavka 
20. člena Zakona o veterinarskih merilih skladnosti ( UL.RS., št. 93 / 05 ) in prve točke 7. čle-
na ter 10. člena Pravilnika o ukrepih za ugotavljanje, preprečevanje in zatiranje stekline (Ur. 
list RS št. 98/2013 in Pravilnika o označevanju in registraciji hišnih živali ( UL. RS št. 89/2014) 
razpisujemo

                     
REDNO LETNO  PREVENTIVNO CEPLJENJE PSOV PROTI STEKLINI  2018

Lastniki psov, morajo zagotoviti, da so psi prvič cepljeni proti steklini (primarno cepljenje) 
do dopolnjenega 3. meseca starosti.

Drugo in tretje cepljenje psov je treba opraviti v razmikih do 12 mesecev od predhodnega 
cepljenja, vendar dve zaporedni cepljenji ne smeta biti opravljeni v istem koledarskem letu. 
Za tretje cepljenje se uporablja cepivo, ki zagotavlja imunost več kot eno leto. Ostali psi mo-
rajo biti obvezno cepljeni proti steklini v skladu z navodili proizvajalca.

Rok naslednjega cepljenja je vpisan v potnem listu živali.
Če se drugo, tretje ali nadaljnja cepljenja ne izvajajo v rokih, se cepljenje po prekinitvi šte-

je kot prvo cepljenje. 

Vsak pes mora biti označen z mikročipom in registriran ter dobiti EU potni list, najpozneje 
do dopolnjenega tretjega meseca starosti. Ne glede na določbo prejšnjega odstavka mora-
jo biti psi za namene premikov izven RS ali PRED PRVO SPREMEMBO LASTNIŠTVA označeni z 
mikročipom tudi pred dopolnjenim tretjim mesecem starosti. Ob vsakem cepljenju psov pro-
ti steklini je treba psom odpraviti notranje zajedavce. 

PRI REGISTRACIJI PSOV SKOTENIH PO 01.01.2015, JE OBVEZNA ŠTEVILKA MIKROČIPA 
MATERE MLADIČA.

PSE PRIVEDITE NA KATEROKOLI MESTO CEPLJENJA. PROSIMO, DA S SEBOJ PRINESE-
TE TO VABILO in EVROPSKI POTNI LIST ter ZNAČKO, ČE JO PES IMA!!! (Vsi psi rojeni po le-
tu 2003 imajo mikročip). 

BREZ POTREBNIH DOKUMENTOV ŽIVAL NE MORE BITI CEPLJENA.

PSE MORAJO CEPITI TUDI LASTNIKI  PSOV, KI NISO DOBILI OBVESTILA

SVOJEGA PSA LAHKO PRIPELJETE NA CEPLJENJE TUDI V AMBULANTO ZA MALE ŽIVALI NA VP 
MOZIRJE VSAK DAN, OD 7. DO 11. URE DOPOLDAN IN POPOLDNE, OD 16. DO 17. URE.

PRIPOROČAMO VAM, DA POSKRBITE ZA ZDRAVJE VAŠIH ŽIVALI TUDI Z OSTALIMI PREVEN-
TIVNIMI UKREPI:

- cepljenje psov proti kužnim boleznim (parvoviroza, pasja kuga, nalezljivi hepatitis, lep-
tospiroza, parvoviroza,koronavirusna infekcija).

-  redno odpravljanje zajedavcev (vsaj  trikrat letno)
-  cepljenje mačk proti steklini in kužnim boleznim (kužni nahod, mačja kuga, mačja levkemija)          

 
Direktor JOŽE PODMENINŠEK, dr. vet. med.

RAZPORED CEPLJENJA PSOV PROTI STEKLINI 2018

PONEDELJEK  5. 3. 2018 ČETRTEK    8. 3. 2018
07:30-08:00 LJUBNO - NA FORŠTU 06:30 OTOK - PRI MATAROŽNIK
08:30 SAVINA 4 - PRI GOLOBU 07:30 NOVA ŠTIFTA - PRI PAVELNU
09:00 SAVINA 5 - PRI TONU 08:30 NOVA ŠTIFTA - PRI ZADRUGI
10:00 LJUBNO - PRI KEGLJIŠČU 09:30 LENART - PRI SP. KOSU
10:30 PRIMOŽ - GORSKA PUSTOTA 10:00 LENART - NA PODMIRJU
11:00 KONJSKI VRH - PRI BRCLOVNIKU 10:30 GORNJI GRAD - AVTOBUSNA POSTAJA
12:00 STRUGE - PRI GOSTILNI 11:30 SP. TRG - PRI KOLENCU - kozolec
12:15 KRNICA - KRNIČKI LOG PRI GOSTILNI 12:00 KROPA - PRI FRICELJNU
13:30 LJUBNO - LOVSKI DOM 12:30 BOČNA - PRI ZADRUGI
14:30 RADMIRJE - PRI ŠETEJ 13:15 DEVCE - PRI RIHTERJU
15:00 TER 60 - PRI IVANIČNIK 14:00 FLORJAN - PRI ZAVRŠKI KAPELI - BRUNARICA
15:30 LJUBNO - PROD PRI GRUDNIKI 14:45 NAZARJE - PRI GASILNEM DOMU
  
TOREK    6. 3. 2018 PETEK    9. 3. 2018
07:00 VIMPASLE - PRI TLAKERJU 07:30 ŽLABOR - PRI MLINARJU
07:45 POLJANE - ŽERONICE 08:00 KOKARJE - PRI FLERETU
08:30 REČICA - PRI ZADRUGI 08:30 LAČJA VAS - GASILSKI DOM
09:30 VARPOLJE - ŽUNTARJEV MLIN 09:00 PUSTO POLJE - PRI CAJNERJU
10:30 ŠENTJANŽ 5 - PRI RAKUN KRISTINI 10:00-11:00 ŠMARTNO OB DRETI - PRI ZADRUGI
10:45 ŠENTJANŽ 29 - PRI BRŠNAKU 11:30 ZG. POBREŽJE - PRI BITENCU
11:00 GRUŠOVLJE - PRI KOLENCU 11:40 SP. POBREŽJE - PRI FLERETU
12:00 OKONINA - PRI GASILNEM DOMU 12:00 TRNOVEC - PRI KRANČIČU
12:30 SP. REČICA - PRI VAGI, KOMUNALA 12:30 PRIHOVA - PRI UNOVTU
13:00 DOL SUHA - PRI RBETU 13:00 BREZJE - NA VRHEH PRI HUDOBREZNIKU
14:00 ŽEKOVEC - PRI BELEJ
14:15 MOZIRJE - PRI STARI OBČINI
14:30 BREZJE - NA BRDU PRI ROGLU
  
SREDA   7. 3. 2018 SOBOTA    10. 3. 2018
07:00 PRIMOŽ - PRI JERAJU - BUKOVJE 07:00-08:30 LJUBIJA - VETERINARSKA POSTAJA
07:30 RADUHA - PRI DRSTVENŠKOVI 09:00 LOKE - PRI LEVCU
08:30 LUČE - ZA TRGOVINO 10:00 LEPA NJIVA - PRI JOŽU
10:00 SOLČAVA - PRI ZADRUŽNEM DOMU 10:30 LOKOVE - PRI URBANCU
11:30 PODVOLOVLJEK - PRI POGORELČNIKU 11:30 RŽIŠE - PRI KOROŠCU
12:30 PODVOLOVLJEK - PRI PODPEČNIKU 12:30 GNEČ - ŠPORTNO IGRIŠČE
13:00 PODVEŽA - PRI JERIJEVI UTI 13:00 TRNAVČE - PRI PEČNIKU
13:45 RADUHA - PRI PODVEJNKU 13:30 JAZBINE
14:15 RADUHA - PRI TEVČU 14:30 ŠMIHEL - PRI GOSTILNI
14:45 STRMEC - PRI MIKLAVCU
15:15 STRMEC - PRI SP. MOŽICU NA OVINKU

VETERINA MOZIRJE d.o.o.
Cesta na Lepo Njivo 10
3330 MOZIRJE
Tel.: 03/839-02-20
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Ljudje in dogodki, Oglasi


